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Ze zasedání Rady města Zajímavosti 
(nejen) 

z radnice
● Jsme rádi, když můžeme čte-
náře informovat o tom, že
někdo z našich spoluobčanů
dosáhl něčeho významného. Za
to považujeme jmenování vam-
berského rodáka Mgr. Richarda
Krpače generálním konzulem
ČR v Torontu. Připomínáme,
že se narodil v roce 1969, vy-
studoval právnickou fakultu
v Brně, v roce 1994 nastoupil
na Ministerstvo zahraničních
věcí, v letech 1999 až 2004 byl
konzulem ve Washingtonu,
D. C. a  poté, až do nástupu do
Toronta vykonával mluvčího
Ministerstva  zahraničních věcí.
Když při nástupu do funkce
mluvil m.j. i o zviditelnění ČR
v Kanadě myslel i na Vamberk
a jeho ručně paličkovanou krajku.
● V minulém čísle VZ jste se v
článku p. Futtera dozvěděli m.j.,
že mnoho měst, včetně Rych-
nova nad Kněžnou, zveřejňuje
zápis ze zasedání zastupitelstva
na internetu. Pokud navštívíte
stránky zmiňovaného města na-
jdete tam výpis ze zápisu. Zápis
z jednání má jiné náležitosti a je
podstatně obsáhlejší.
● Ve středu 21. března 2007 do-
šlo v hotelu Panorama v Rych-
nově nad Kněžnou k ocenění
těch, kteří se rozhodli opakova-
ně darovat nejcennější tekutinu,
tedy vlastní krev. Jánského pla-
kety obdrželi i občané z Vam-
berka. Zlatou za 40 odběrů pan
Jan Bárnet, stříbrné za 20 odbě-
rů paní Eva Lászlová, Jana
Sokolová a Diana Myšáková,
pan Tomáš Mudruňka, Jan Pilař
a bronzové za 10 odběrů Stani-
slav Ryšavý a Michal Šveidler.
Všem patří naše blahopřání a podě-
kování. Tomuto slavnostnímu aktu
byla přítomna i místostarostka
města paní Květoslava Krpačová.
● V minulém měsíci proběhl
přezkum hospodaření (audit)
Města Vamberk. Zkontrolovány
byly všechny oblasti hospoda-
ření, byla prověřena návaznost
na jednání zastupitelstva i rady
města a byla detailně prověře-
na správnost účtování. Závěr
zněl bez výhrad. Podrobné pro-
jednání auditu proběhne na
jednání zastupitelstva města
4.6.2007.
● Pracovnice a žákyně Kraj-
kářské školy pilně pracují na
přípravě exponátů na výstavu
ručně paličkované vamberecké
krajky, která se uskuteční pro
záštitou senátorky V. Domšové
ve Valdštejnském paláci v Praze
v termínu 22.5. až 11.6. 2007.

Rada města Vamberk se na
svém 8. zasedání dne 14.
února 2007 usnesla:
1) Schvaluje plnění usnesení z RM

č. 6 a 7.
2) Zhodnotila nabídky na opravu

střechy vodojemu poškozeného
orkánem a rozhodla uzavřít
smlouvu o dílo s firmou Stavitel
Týniště n. Orl. zastoupenou pa-
nem Milanem Knajflem.

3) Projednala zápisy z komisí RM
a bere je na vědomí. K zápisu
z komise dopravní č.1 - trvá na
zamítavém stanovisku k nákupu
radaru pro MP. K zápisu z komise
sportovní  č. 1 a 2 - na návrh
předsedy komise jmenuje její čle-
ny - Jana Lžíčařová, Pavel Potuž-
ník, Richard Sokol, Karel Pavliš-
ta. Doporučuje zastupitelstvu
města schválit dotace na sport
tak, jak byly předloženy sportovní
komisí. K zápisu komise životního
prostředí č. 1 - doporučuje připo-
jit se k akci "Miliarda stromů" a
podporuje vyhlášení dlouhodobé
akce "Zelený Vamberk"   a pověřu-
je komisi ŽP záštitou nad oběma
akcemi.

4) Projednala návrh na řešení perso-
nální situace v městské knihovně,
předložený její vedoucí,  postu-
puje jej odpovědnému členovi
RM za knihovnu a doporučuje to-
to řešit až po návratu druhé kni-
hovnice do zaměstnání. 

5) Promíjí na základě žádosti ná-
jemné panu J. Hejzlarovi (levné
oděvy Tyršova č.p. 19) za měsíce
září a říjen 2006 z důvodu oprav
na topném kanále.

6) Projednal dopis pana Hrdiny
ohledně narušení vlastnických
vztahů v chatové osadě Peklo
nad Zdobnicí a ukládá problema-
tiku konzultovat s právníkem.

7) Uděluje souhlas s použitím zna-
ku města na pohlednice vydáva-
né p. J. Kristkem z Lanškrouna.

8) Bere na vědomí výsledky práce
MP za měsíc leden 2007.

9) Projednala žádost Divadelního
spolku Zdobničan o příspěvek na
činnost v roce 2007, požaduje
srovnání s minulým obdobím a
informaci o podmínkách činnos-
ti spolku v Městském klubu
Sokolovna.

10) Rozhodla na základě žádosti
společnosti Lungta o vyvěšení
vlajky Tibetu na budově radni-
ce na den 10. 3. 2007.

11) Postupuje žádost paní N. Šlitro-
vé o prominutí úroku z prodle-
ní jednání zastupitelstva, ne-
bo� dlužná částka je vyšší než
je zákonný limit pro RM.

12) Projednala žádost o. s. Dílo
akademického malíře Otakara
Sedloně o vydání obrazů, to-
muto se nebrání a uložila po-
stup konzultovat s právníkem.

13) Projednala žádost pana J.
Vondry o změnu dopravního
značení v Janáčkově ulici a po-
stupuje ji k vyřízení dopravní
komisi.

14) Rozhodla o navýšení pokladní-
ho limitu v pokladně Městské

policie na částku uvedenou
v zápise.

15) Projednala vyhodnocení bez-
pečnostní situace v katastru
města Vamberk předložené
Policií ČR a doporučuje infor-
mace ve zprávě uvedené publi-
kovat ve Vambereckém zpra-
vodaji.. 

16) Projednala žádost občanů
z horní části  Merklovic o zří-
zení autobusové zastávky v
místě točny u lesa, souhlasí
s ní a ukládá starostovi města
nárokovat její zřízení.

17) Projednala nabídku na možnost
odkoupení budovy č.p. 6 na
Husově náměstí a rozhodla na
tuto nereagovat.

18) Projednala žádost společnosti
HydroEnergy, s. r. o. Nový
Bydžov o koupi pozemků v bý-
valých kasárnách a před roz-
hodnutím o zveřejnění poža-
duje vyjádření developerské
organizace.

19) Bere na vědomí poděkování MŠ
Láň za poskytnutí dotací na
osobní asistentky.

Rada města Vamberk se na
svém 9. zasedání dne 28.
února 2007 usnesla:
1) Schvaluje plnění usnesení z RM

č. 8.
2) Bere na vědomí návrh Vambe-

recké krajky CZ s. r. o. na zřízení
Centra krajkářského umění
a pověřuje starostu sjednáním
termínu prohlídky provozovny
Vamberecké krajky CZ s. r. o..

3) Na základě posouzení nabídek
na pojištění majetku města roz-
hodla pro příští 4 roky sjednat
pojištění s Českou pojiš�ovnou
a ukládá vedoucí finančního od-
boru připravit návrh pojistné
smlouvy a pověřuje starostu
města jejím podpisem.

4) Bere na vědomí výsledek výběro-
vého řízení na místo knihovnice
a schvaluje návrh vedoucí měst-
ské knihovny na přesun uklízeč-
ky z radnice do knihovny a roz-
šíření jejího úvazku z 0,25 na
0,75 s tím, že zbytek úvazku tj.
0,25 bude uklízet v Krajkářské
škole. Rozhodla o přesunu uklí-
zečky z Krajkářské školy na rad-
nici s úvazkem 1. Vše s účinnos-
tí od 1. 3. 2007.

5) Rozhodla postoupit dopis pana
Fredeho ohledně přístupu do
parku u restaurace Helgoland
zastupitelstvu města.

6) Na základě žádosti bytového
družstva Dubina II. schvaluje pa-
na Martina Štantejského jako ža-
datele o uzavření nájemní
smlouvy na  byt č. 6, umístěný
v 2. NP bytového č.p. 361, ulice
Jůnova.

7) Projednala dopis pana Buňaty
ohledně sporu o přístupovou
komunikaci na Hradisko a po-
stupuje ji zastupitelstvu města.

8) Schvaluje návrh dopravní komi-
se ohledně změny dopravního
značení na Smetanově nábřeží
a v ulici Jiráskova.

9) Na základě žádosti manželů Krej-
číkových schvaluje spoluúčast
města při opravě kanalizační pří-
pojky a to provedení povrchových
prací na náklady města.

10) Rozhodla pro případné vystou-
pení cirkusu Berousek ve měs-
tě nabídnout prostor za spor-
tovní halou. 

11) Bere na vědomí informaci o
zrušení předběžného opatření
Krajským soudem ve věci sporu
Města Vamberk s Premier
Servisem, s. r. o. a pověřuje sta-
rostu města dalším jednáním.

12) Rozhodla neakceptovat nabíd-
ku Rychnovského deníku při
vydávání Vambereckého zpra-
vodaje.

13) Souhlasí s celorepublikovou
akcí orientačního běhu v pro-
storu městského lesa Vyhlídka
v termínu 13. a 14. 6. 2008.

14) Postupuje žádost tenisového
oddílu o pomoc s problemati-
kou účelové zeleně na kurtech
komisi sportovní, komisi ŽP
a vedoucí správy sportovních
zařízení města.

15) Doporučuje zastupitelstvu
města prodloužit současnou
výši odměn členů zastupitel-
stva na dobu neurčitou. 

16) Požaduje urgenci obnovy vo-
dorovného značení přechodů
pro chodce na náměstí.

17) Požaduje připravit materiály
k akci "Miliarda stromů".

18) Doporučuje zřídit mechanic-
kou zábranu znemožňující par-
kování na trávníku před do-
mem č.p. 816 v ulici Jiráskova.

Rada města Vamberk se na
svém 10. zasedání dne 14.
března 2007 usnesla:
1) Schvaluje plnění usnesení z RM

č. 9.
2) Schvaluje navýšení počtu zapsa-

ných dětí v MŠ o jedno dítě, tj.
z 26 na 27 v první třídě.

3) Bere na vědomí střídavé uzavře-
ní pracoviš� MŠ v době letních
prázdnin. Pracoviště Jugosláv-
ská bude uzavřeno od 2. 7. do
27. 7. 2007 a pracoviště Tyršova
od 30. 7. do 24. 8. 2007. V pří-
padě zájmu je možné umístění
dětí v druhém pracovišti MŠ.

4) Vyjadřuje předběžný souhlas
s realizací kanalizačního řádu
Tyršova - hřbitov Vamberk.

5) Bere na vědomí výsledky práce
městské policie za měsíc únor
2007.

6) Projednala otevřený dopis - výzvu
- sdružení Záblesk, které sdružu-
je rodiče a přátele hluchoslepých
dětí a pověřila starostu města za-
sláním odpovědi na výzvu.

7) Schvaluje dodatek č. 5 ke smlou-
vě o nájmu majetku k provozo-
vání veřejných vodovodů a veřej-
né kanalizace a pověřuje starostu
města jeho podpisem.  

Květoslava Krpačová
místostarostka města

Ing. Jiří Mazúch
starosta města



ZPRAVODAJ 3

Zastupitelstvo města Vam-
berk se na svém 3. veřej-
ném zasedání dne 5. břez-
na 2007 usneslo:
1) Schvaluje návrhovou komisi

ve složení: Josef Šlezinger,
Richard Sokol, Karel Rykala.

2) Bere na vědomí výsledek hos-
podaření za rok 2006.

3) Schvaluje rozpočet města na
rok 2007 podle předloženého
návrhu.

4) Schvaluje ponechání nedočer-
paných dotací za rok 2006 u
příspěvkových organizací ja-
ko zálohu na poskytnutí dota-
cí v roce 2007.

5) Schvaluje hospodaření "Fondu
rozvoje bydlení" za rok 2006.

6) Schvaluje poskytnutí půjček
z "Fondu rozvoje bydlení" pro
rok 2007 těmto žadatelům:
Jana Krejčíková ..110 000,- Kč
Věra Novotná .......50 000,- Kč
Oto Novotný.........30 000,- Kč
Eva Malá ..............80 000,- Kč
Blanka Jedlinská ..60 000,- Kč
Ing. Martina Olšavská
.............................60 000,- Kč
Irena Šponarová...50 000,- Kč
Celkem ...............440 000,- Kč  

7) Schvaluje změnu Obecně zá-
vazné vyhlášky města č. 1/04
ze dne 5. 4. 2004 pro rok
2007 v předloženém znění.

8) Schvaluje vyhlášení výběrové-
ho řízení z "Fondu rozvoje
bydlení" pro rok 2007 II. kolo.

9) Neschvaluje směnu ideální
1 pozemkové parcely č. 453/2
v k. ú. Peklo nad Zdobnicí
(celková směna 1129 m2) z
majetku pana Lubomíra
Kulhavého (druhou polovinu
vlastní město Vamberk) za
1 pozemkové parcely č. 449/1
(vlastník město Vamberk),
celková výměra 1098 m2.

10) Neschvaluje prodej:
a) pozemkové parcely č.
302/1 o výměře 402 m2 a
stavební parcely č. st. 333 o
výměře 233 m2 Ing. Josefu
Vanickému (vlastník sou-
sedního domu  čp. 54),
b) části pozemkové parcely
č. 1105/1 v k. ú. Vamberk
vyznačené na náčrtu o vý-
měře přibližně 182 m2.

11) Neschvaluje záměr prodeje
bývalého DDM.

12) Bere na vědomí vyjádření
pana Fredeho ve věci dět-
ského hřiště u hotelu
Helgoland a pověřuje staro-
stu města k jednání s úřa-
dem pro zastupování státu
ve věcech majetkových ve
smyslu zajištění přístupu.

13) Bere na vědomí dopisy pana
Hrdiny a pana Kotláře st. a
Ing. Kotláře ml. a rozhodlo
dále svolat jednání na místě
samém v termínu do 30 dnů
a tam stanovit další postup.

14) Bere na vědomí informace tý-
kající se schválení kupní
smlouvy s paní Radovou a pa-
ní Langerovou a nedoporuču-
je zařadit částku z kupní smlou-
vy do změn rozpočtu č. 1. 

15) Volí Ing. Josefa Martinka,
CSc. předsedou finančního
výboru a ukládá mu předlo-
žit návrh členů výboru.

16) Volí Ing. Romana Skalického
předsedou kontrolního vý-
boru a ukládá mu předložit
návrh členů výboru.

17) Nepromíjí úrok z prodlení ve
výši 33 329,- Kč z dlužné
částky nezaplaceného nájem-
ného paní Naděždě Šlitrové.

18) Schvaluje odměny za výkon
funkce členům zastupitel-
stva v dosavadní výši na do-
bu neurčitou.

19) Trvá na změně plánu rozvo-
je vodovodů a kanalizací
Královehradeckého kraje
spočívající v řešení odkana-
lizování města novou samo-
statnou stavbou ČOV pro
město Vamberk.

20) Město Vamberk se necítí
vlastníkem souboru obrazů
ak. malíře Otakara Sedloně
nalezených v prostorách měs-
ta a schvaluje jejich vydání
občanskému sdružení "Dílo
ak. malíře Otakara Sedloně".

Květoslava Krpačová 
místostarostka města

Ing. Jiří Mazúch
starosta města

Ze zasedání zastupitelstva "ZELENÝ VAMBERK"
Výzva pro všechny občany společnosti podnikající

fyzické a právnické osoby ve Vamberku, aby se připo-
jili k akci "Miliarda stromů, kterou spustila laureátka
Nobelovy ceny Wangari Maathai a kterou podpořil
i program OSN pro životní prostředí pomocí interne-
tové kampaně /www.unep.org./billiontreecampaign/.

● O co jde?
Přispět k vysázení miliardy stromů na zemi 

● Jak se mohu zapojit ?
Poskytnu finanční dar jakékoliv výše
Poskytnu věcný dar - rostlinu dřeviny k výsadbě
Mohu se zapojit vlastní  prací při sázení

● Kam?
Město Vamberk zřídilo speciální organizaci na svém účtu určenou
pouze k výsadbě zeleně
Číslo účtu :1038-1240108349/0800      var. symbol: 7777

● Postup
1/ Složím peníze na tento účet, převedu z účtu na tento účet, popř.
osobně na MěÚ Vamberk
v pokladně, pokud chci být jmenovitě uveden mezi dárci, vyznačím
své jméno, popř. název firmy, atp.
2/ Poskytnu  mladé sazenice dřevin, za předpokladu předchozí do-
mluvy a stanovení termínu jejich dodávky. To stejné při nabídnutí
fyzické výpomoci při sázení.

● Co bude dál?
Ve"Vambereckém zpravodaji",/ na webových stránkách / budete
informováni o průběhu kampaně, sbíráme podněty o vhodných
lokalitách k výsadbě, a o vhodných druzích pro společnou výsadbu,
zveřejníme seznam dárců.

● Doba výsadby?
V podzimním termínu letošního roku, který bude včas oznámen.

Informace: podá Marie Kořízková, tel. 494 54 81 23,
e- mail: korizkova@vamberk-city.cz

Návrh na lokalizaci výsadeb např.:
1/ Doplnit - vylepšit  výsadbu  aleje  třešní ptáčnic podél ko-
munikace na"Vyhlídku"
2/ Výsadby na násypech podél obchvatu ve směru na Peklo

Vamberecký Hyde Park
Docela se začínám masochisticky těšit na naše

veřejná zastupitelstva. Tytam jsou doby, kdy zastu-
pitelé byli ve výrazné přesile vůči netečným obča-
nům. Dnes lidé cítí napětí ve vzduchu, zase bude
vzrůšo, máme bulvár přímo v našem městě.

V březnu se na zastupitelstvu stala tučným sous-
tem pro senzacechtivou veřejnost nová vedoucí kni-
hovny paní Martinová. Coby zastupitelka si dovoli-
la hlasovat pro schválení rozpočtu na letošní rok,
i když "papírově" měla hlasovat proti. Korunu všemu
nasadila svým prohlášením, že vystupuje z uskupení
SOS a napříště bude hlasovat nezávisle. To již někte-
ří aktivisté z řad veřejnosti nevydrželi a jali se milé
(nebo spíš nemilé) zastupitelce doporučovat, a� z té
špinavé politiky odejde, nebo ji přímo nařkli, že je
koupená za svou vedoucí funkci.

Dostal jsem na starost naši knihovnu a proto bych
rád přiblížil průběh výběrového řízení na funkci ve-

doucí knihovny a informačního centra. V pětičlenné
komisi jsem byl jediný laik v dané problematice
a také jediný z Vamberka. Ostatní členové působí
v Hradci Králové a Rychnově n.K. v knihovnictví
a městské informatice. Paní J. Martinová byla mezi
třemi účastnicemi výběrového řízení jasně nejúspěš-
nější. Čtyřikrát byla zařazena na první místo a jed-
nou na druhé. Bylo vidět, že jí je knihovna druhým
domovem a předložila také jasnou vizi do budouc-
na. Samozřejmě se může objevit námitka, že vše
bylo předem domluveno,  komise uplacena atd. Při
takovémto způsobu myšlení by však člověk nemohl
věřit nikomu a ničemu. Za sebe mohu prohlásit, že
mne nikdo při výběru neovlivňoval.

Paní Martinové i všem jejím spolupracovnicím
v knihovně přeju hodně dobrých nápadu a elánu
v jejich přínosné práci.             

Miroslav Berger



4 ZPRAVODAJ

Hlavním bodem programu 3.veřejného za-
sedání Zastupitelstva města Vamberk bylo
schválení rozpočtu na rok 2007. Přípravě
rozpočtu bylo věnováno mnoho času.
Protože se nepodařilo zvolit finanční výbor,
byli k přípravě rozpočtu přizváni zastupitelé.
Je obecně známo, že po dobu dvou voleb-
ních období vlády současného starosty je
ekonomika města ve špatném stavu a tak to
vypadá, jako by  současné vedení  chtělo část
zodpovědnosti za tuto situaci hodit na opo-
ziční zastupitele. Tento průhledný manévr
však přinesl i určitá pozitiva. Ti zastupitelé,
kteří se tří rozšířených zasedání rady k roz-
počtu zúčastnili, se mohli seznámit s organi-
zační strukturou města a ekonomikou jedno-
tlivých organizačních složek. Situace se uká-
zala vskutku tristní. Kromě tak zvaných
mandatorních výdajů zbylo k rozdělení pou-
hých 1,4 mil. Kč. Pozastaveny byly potřeby
jednotlivých zařízení ve výši 13,4 mil. Kč
většinou na zanedbanou údržbu místních
komunikací a ostatního obecního majetku.

Těchto 13.4 mil. Kč je pouze malá část vnitř-
ního dluhu města. Rozpočet neřešil kasárna
ani čistírnu odpadních vod, což jsou problé-
my mnohem většího rozsahu.

Na problému rozpočtu města se ukazuje
neschopnost vedení řídit město. Současná
ekonomická situace je toho důkazem.
Oblastí nadměrných výdajů  jsou bezesporu
náklady na mzdy zaměstnanců.

Rozpočtované mzdové náklady 2007 celkem
Počet zaměstnanců 36
Mzdové náklady celkem 13.543

Co obsahuje sociální fond ? Jsou to straven-
ky za 50,0 Kč na oběd a ošatné 6.000,- Kč.
Sociálně potřebný městský úředník tak má k
platu ročně dalších 19.000,- Kč.

Dle nejnovějších údajů Českého statistické-
ho úřadu byla v roce 2006 v Královéhradec-
kém kraji průměrná mzda (přepočtená na
celý pracovní úvazek) 17.913,0 Kč, ve sféře
veřejné správy a obrany 20.110,00 Kč.

Pokud bychom rozpočtovali průměrný výdě-
lek ve výši 20.000,0 Kč, činily by mzdové
náklady vč odvodů 11.664 tis. Kč. Osekejme
nabobtnalý sociální fond o cca 100.000,0 Kč
a docílíme úsporu ve výši 2 mil. Kč.

Rozpočet byl schválen jako schodkový větši-
nou jednoho hlasu. Byl to hlas paní
Martinové, která vystoupila s prohlášením, ve
kterém se distancovala od Strany  pro otevře-
nou společnost, za kterou byla zvolena, a pro-
hlásila se za nezařazeného zastupitele. Krátce
před zasedáním, kde se schvaloval rozpočet,
byla na základě výběrového řízení jmenována
vedoucí knihovny. Ze strany vedení města jde
evidentně o politickou korupci. Zastupitel,
který je existenčně závislý na svém zaměstna-
vateli, si nemůže dovolit s ním v zásadních
věcech nesouhlasit. Paní Martinové přesto ne-
přeji, aby  dopadla jako bývalá vedoucí kni-
hovny, paní Anna Klecandrová.

20.3.2007
Ing. Václav Preclík

člen zastupitelstva města Vamberk

Tak jako v březnovém čísle zpra-
vodaje bylo nutno zareagovat na
chybné informace v článku pana
Preclíka, tak i nyní musíme podat
občanům správné informace. 

Ekonomika našeho města není
ve špatném stavu a už vůbec ne,
že by to způsobila  vláda součas-
ného pana starosty. Všechny čin-
nosti se projednávaly na VZZM,
kde byl pan Preclík minulé voleb-
ní období rovněž přítomen.
Každý rok u nás provádí
Krajský úřad kontrolu hos-
podaření města - audit, návaz-
nost rozpočtu, změn rozpočtu a
dalších činností na schválení za-
stupitelstvem včetně kontroly
účetnictví a končí kladně - bez
výhrad. Pokud by došlo k po-
chybení neb porušení kázně zcela
určitě by se zjištění promítlo v zá-
věrečné zprávě, která je podrob-
ně čtena a schvalována na VZZM. 

Dále pan Preclík informuje ve-
řejnost o tom, že byly pozastave-
ny potřeby jednotlivých zařízení
ve výši  13,4 mil. Kč - ve skuteč-
nosti je to 13,1 mil. Kč. Každým
rokem jsou zařízení a organi-
zace města nabádány, aby
do požadavku na rozpočet
maximalizovaly (uvedly)
vše co by chtěly zrealizovat
v daném roce, ale pokud ne-
budou finanční prostředky
dojde k pokrácení. Takto na-
stavené parametry zde fungují
bezmála 8 let. Většinou na počát-
ku roku je celkový rozpočet  nižší
zhruba o 4 mil. Kč, ale v průběhu

roku, když dojde k vyššímu plně-
ní příjmů, dochází i k přerozděle-
ní do výdajů podle prvotních po-
žadavků. Pochopitelně prioritou
jsou komunikace. 

Rozpočet se zapojením financo-
vání (tj. splátky úvěrů) je sesta-
ven jako schodkový, ale schodek
rozpočtu je kryt zůstatky účtů
z minulého roku, které se běžně
zapojují do hospodaření. V sou-
časné době má město 2 úvěry
u Komerční banky, a.s. Náchod
a jejich zůstatek k 28.2.2007  je
3,8 mil. Kč, ke stejnému datu dlu-
hová služba města  je 4% což je
velice slušné v porovnání s  měs-
ty v našem regionu, kde průměr
nesplacených úvěrů je  14 mil. Kč
a dluhová služba  11%. Dokonce
prošlo tiskem, že nesplacené úvě-
ry u jednoho města ve východo-
českém kraji činí 107 mil. Kč
a dluhová služba 49%. Tedy v po-
rovnání s městy v našem regionu
je ekonomika našeho města
v dobrém stavu a není třeba "há-
zet zodpovědnost na opoziční
zastupitele", jak píše ve svém
článku pan Preclík.

Přepočet průměrného
platu v roce 2006.

Platy zaměstnanců jsou stanove-
ny v souladu se zákonem
143/1992 Sb. o platu. Při pře-

zkoumání hospodaření měs-
ta byla provedena kontrola
zařazení stanovených platů
pracovníky Krajského úřadu
Královéhradeckého kraje
a nebylo zjištěno chyb. 

Průměrný plat v organizaci se
počítá za všechny pracovníky  a je
uveden v hrubé měsíční mzdě.

Podle informací ČSÚ  byla ve
3.čtvrtletí 2006 průměrná hru-
bá měsíční mzda na plně za-
městnané pracovníky veřejné
správy a obrany  22 973,- Kč.
Průměrná mzda v ČR za všechny
obory byla ve 3.čtvrtletí 2006  -
19 968,- Kč a ve 4. čtvrtletí 2006
-  20 211,- Kč.

Ze sociálního fondu organizace
přispívá na základě platné
"Kolektivní smlouvy" na 1 stra-
venku 17,- Kč a ošatné 6 000,- Kč
na rok. Veškeré peněžní plně-
ní ze "Sociálního fondu"
podléhá zdanění podle
zákona  č. 586/1992 Sb. o
dani z příjmu a odvodu na
sociální a zdravotní pojiště-
ní. Město nepřispívá ze SF pra-
covníkům na rekreace,  ani na
kulturní akce neb zájezdy. Pokud
je nám známo, běžně organizace
přispívají svým zaměstnancům na
stravenky, na pracovní oblečení,
na různé kulturní akce, zájezdy,
rekreace apod.  

Je třeba si uvědomit, že fungu-
jící město tedy i se všemi organi-
začními složkami je tvořeno i
kvalifikovanými úředníky. Kvali-
fikace vychází přímo ze zákona
a ukládá vstupní a průběžné ško-
lení a jako podmínku vykonání
zkoušky odborné způsobilosti, což
není jednoduchá záležitost. Úřed-
ník není příživníkem ani pa-
razitem, jak se někteří domníva-
jí, ale nezbytným předpokladem
k  řádnému plnění všech funkcí
a činností města jak ve státní sprá-
vě tak ve samosprávě. 

Neustálý boj opozičních
stran ve Vamberku nejen za-
těžuje časově pracovníky
úřadu (dohledávání a pátrá-
ní v minulosti, jestli  náho-
dou nedošlo k nějakému
pochybení), ale ani nepřiná-
ší nic příznivého pro město
a jeho občany.

Článek pana Preclíka byl  přijat
20.3. 2007 v 15,00 hodin. Po pře-
čtení jsme zjistili, že obsahuje
chybné informace, a proto jsme
hned zareagovali a pozvali pana
Preclíka  na konzultaci. Při jedná-
ní byly uznány předložené argu-
menty a ze strany pana Preclíka
došlo ke stažení článku. Dne
23.3.2007 v 15,00 hodin došel
opět email, kde v podstatě trvá na
otištění článku by� s chybami.

Z podkladů od vedoucí finanč-
ního odboru a tajemníka města
zpracovala:

Květoslava Krpačová
místostarostka města

Schodkový rozpočet pro Vamberk 
- vysoké platy úředníků dusí ekonomiku města

Oprava a doplnění článku pana Preclíka - člena zastupitelstva

MZDOVÉ NÁKLADY CELKEM       11 147 283,- Kč   
POČET PRACOVNÍKŮ     49
11 147 283,- : 12 = 928 940,- Kč : 49 =  18 958,- Kč/1 pracovníka
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Kompostovalelný odpad

Vážení občané
Firma VAMBEKON s.r.o.

Vamberk bude opět organizovat
svoz zeleně, spadaného listí, sta-
ré trávy, větví, či jiného kompo-
stovatelného odpadu. Ve dnech
16.04.2007 až 18.04.2007
budou na území města postupně
rozmístěny velkoobjemové kon-
tejnery v těchto místech.

Pondělí 16.04.2007
ul.Fibichova(u kolejí)                  
ul.Vrabcova (u Krsků)                 
ul.Jůnova (hasiči) 
Bačinka (křižovatka)
ul. 17.listopadu

Úterý 17.04.2007
ul. Pekelská (Krajka)
Na Drahách (AQUA servis)
Peklo n. Z. (bytovky)
Peklo n. Z. (u Bednářových)
Helouska (panelka)

Středa 18.04.2007
Na Struhách (trafostanice)
ul. Polská, Bulharská
ul. Kollárova (dvouletky)
Merklovice (u obchodu)
Merklovice (u Chrastilů)
Merklovice (točna u lesa)

Kontejnery budou přistaveny v
daný den od 12.00 hod - do
18.00 hod. Žádáme občany, aby
pořezané větve nakrátili cca na
1m z důvodu manipulace a skla-
dování. Znovu upozorňujeme,
že se jedná pouze o komposto-
vatelný odpad.

Nebezpečný odpad

Dne 28.04.2007 proběhne ve
spolupráci s firmou EKOPART
s.r.o. mobilní sběr nebezpečné-
ho odpadu. Bude proveden
zastávkovým způsobem, při kte-
rém vozidlo zastaví v určený
čas na níže uvedených stanoviš-
tích v obci, kde budete moci
odpady obsluhám vozidla ode-
vzdat.

Přehled stanoviš� v obci:
1. ul. Lidická - stavebniny VASPO

8.00 - 8.10
2. ul. Jůnova - hasičská zbrojnice

8.15 - 8.25
3. Sebranice - u kapličky             

8.30 - 8.40
4. náměstí Dr. Lutzowa 

- horní náměstí                       
8.45 -  8.55

5. ul. Jiráskova - konzum            
9.00 -  9.10

6. Merklovice - pohostinství
9.15 -  9.25

7. Merklovice - u Chrastilů          
9.30 - 9.40

8. Merklovice - prostor pro 
otáčení autobusů                  
9.45 - 9.55

9. Husovo náměstí - u kašny
10.00 - 10.10

10. ul. Janáčkova - autobazar REKI
10.15 - 10.25

11. Podřezov - trafostanice          
10.30 - 10.40

12. Smetanovo nábřeží 
- u vrátnice VASPO                
10.45 - 10.55

13. křižovatka Na Drahách, 
ul. Krajkářská                       
11.00 - 11.10

14. Peklo nad Zdobnicí - bytovky  
11.15 - 11.25

Žádáme občany , aby své odpa-
dy předem neodkládali na stano-
vištích, ale předali je přímo po-
sádce svozového vozidla v urče-
nou dobu z důvodu bezpečnosti
a ochrany životního prostředí!

Druhy přebíraných odpadů:
baterie, oleje, plechovky od barev,
rtu�ové zářivky a výbojky, zbytky
ředidel, čistící hadry, rtu�ové tep-
loměry, pesticidy, fotochemikálie,
léky, nádoby se zbytky škodlivin,
pneumatiky, ledničky, televize, rá-
dia (pokud možno kompletní).

Občané, kteří hradí městu úhra-
du za svoz, třídění a zneškodnění
komunálního odpadu, mohou
všechny odpady odevzdat bezplat-
ně. Odvoz odpadu z podnika-
telské činnosti je možno do-
hodnout předem na adrese:
EKOPART s.r.o., Tyršova 305,
517 54 Vamberk, tel. 494 541 522
a bude proveden za úplatu.

Bližší informace k jednot-
livým svozům: VAMBEKON
s.r.o. - pí. Hrdličková tel.
494 541 207

V důsledku novelizace Záko-
níku práce  došlo k významným
změnám v oblasti zajiš�ování
školení první pomoci pro za-
městnance. Náš Oblastní spolek
nabízí  tuto činnost podle § 103
zákona č. 262/2006 Sb., jehož
současné znění obsahuje  povin-
nosti zaměstnavatele na úseku
bezpečnosti a ochrany zdraví při

práci včetně poskytování první
pomoci.

Podstatným ustanovením nové-
ho zákoníku práce je § 102 záko-
na č. 262/2006 Sb., který ukládá
zaměstnavateli výslovnou povin-
nost pro případ zdolávání mimo-
řádných událostí zajistit a určit
podle druhu činnosti a velikosti
pracoviště potřebný počet
zaměstnanců, kteří organizují
poskytnutí první pomoci.

Nový zákoník práce nám po-
skytuje dostatečný zákonný pod-
klad pro kvalifikované nabídky
zaměstnavatelům na výuku prv-
ní pomoci jejich zaměstnanců.

Připravujeme pro Vás širokou
nabídku školení PP v termínech:
duben  2007- školení ZZA
květen 2007- školení ZNZZ

Kontaktní adresa: 
OS ČČK Panská 79, 516 01
Rychnov n. Kn., telefon:
494 53 489, mobil: 603 496
644, e-mail: 
rychnovnk@cervenykriz.eu

SVOZ ODPADŮ

Aktuální právní informace 
z OS ČČK Rychnov n. Kněžnou

Dne 20.3.2007 po poledni byl nalezen na p.p.1203/2 na Lützovo-
vě náměstí zlomený "stříbrný smrk "/Picea glauca/. Jeho obvod
kmene ve 130 cm nad zemí měřil 170 cm, v místě zlomu jsou patr-
né  provrtané chodbičky od larev dřevokazného hmyzu / brouka
kovaříka /. Vzhledem  k této  nenadálé události byly prohlédnuty
smrky rostoucí  v blízkém okolí.  Na jednom smrku / druhu picea
pungens/ je pozorováno začínající prosychání  vrcholové partie.  Po
posouzení  dřevin odborným lesním hospodářem jsme byli ujištěni,
že jmenovaná dřevina má dobrou stabilitu, nebezpečí  jejího pádu
nehrozí. Za problémovou dřevinu byl však označen nejvyšší smrk
rostoucí ve skupince 3 "smrků  obecných" uprostřed parku. Je řídce
větvený, slabého habitu. Jeho obvod kmene má 85 cm. Tento bude
z bezpečnostního důvodu pokácen.  MK

Pád smrku na Lützovově náměstí
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Psát na dané téma a zvláště po letošních komunálních vol-
bách, je snad možné jedině v listopadu, kdy na hřbitovech
pomalu dohořívají plamínky svíček a naše srdce jsou ještě
teplá od vzpomínek na své nejdražší, kteří nás opustili.

Krása vyzdobených hřbitovů a také nové informační tabu-
le nám dosvědčují úctu k pozůstalým, lásku k životu, historií
i místům, která jsme zdědili, v nichž žijeme a jsme povinni je
zachovat pro další generace.
● "Abyste ze sebe vydali to nejlepší a užili si život naplno, ne-

ní nic důležitějšího než se naučit, jak se otevřít své vlastní
duši a přijmout její energií. Když tak učiníte, rozhostí se ve
vašem nitru pocit míru a pospolitosti. Tento zklidňující po-
cit vede k hloubavějšímu přemýšlení, uvolní ve vašem těle
vnitřní ozdravné síly, vyvolá vděčnost za všechny dary živo-
ta a dodá pocit perspektivnosti, takže se dokážete smířit
s tím, jak se věci mají.

● Pokud si najdu čas k meditaci, duševní energie mne povznese
do té míry, že dokážu chápat různorodé aspekty v mém oko-
lí, které nevnímám, když mne ovládá strach či mé ego. Když
se otevřu své duši, dokážu se daleko lépe vcítit do vztahů s ji-
nými lidmi, jsem laskavější a mám raději i sám sebe"….
Pět ocitovaných vět Jacka Canfilda (úspěšný obchodník

a podnikatel, světově proslulý psychologický odborník) dává
smysl lidskému hledání a pokud přidáme devízy našeho pro-
středí, budeme mít pevnou myšlenkovou základnu pro
orientaci v neuchopitelném pojmu, kterým je duše
města.

Vamberáci se jistě nebudou zlobit, že kompasem pro
hledání pravdy o nás samých bude zvolena Pravda z
odkazu předchozích generací obyvatel Vamberka -
Mistra Jana Husa, který pevným pohledem sochy sle-
duje přes sto let labyrint života v našem městě. Protože
pevně svírá ve své levé dlani knihu knih - Biblí Svatou, nemu-
síme se stydět nahlédnout do věčných Pravd Božích a vydat
svědectví o smyslu života stejně jasné, jako světlo, kterým za
šera oznamujeme kolemjdoucím a jedoucím, že máme v cent-
ru Vamberka chrám Boží. Jiným úhlem pohledu může být
buddhistické učení o osvobození z utrpení, jelikož pravidelným
vyvěšováním tibetské vlajky dáváme najevo náš vztah ke svo-
bodě a lidským právům. Třetím bodem pevné základny pro
naše poznání budiž enviromentální aspekt na prostředí, ve kte-
rém žijeme a díky vysoké úrovni naší největší firmy také pra-
cujeme a jsme zapojeni v pospolitosti evropské unie i světa.

To, co můžeme bez investic a k prospěchu občanů najít,
je pravda o nás, našich vztazích, životě a rozdílnosti lidského
myšlení v demokratických podmínkách EU. V nastaveném
zrcadle uvidíme naši vlastní nedokonalost, různost pohledů
na život a sebe navzájem. Bude to pravda, která bolí, ale
také osvobozuje. Její dosažení nás přiblíží k vzájemnému po-
rozumění a k prahu skutečné občanské - otevřené společnos-
ti. Pozvednutí demokratického ducha našeho města může
pomoci k zapomenutí na "zakopaného psa" ve Vamberku
a v mnoha ohledech se nám bude lépe dařit.

V následující kapitole otevřeme svoji mysl pohledu na
konkrétní události, které společně vytváříme. Pro porovnání
nám mohou posloužit i citáty moudrých a zkušených lidí:
● Kdekoli začíná hledání pravdy, začíná život; kdekoli přestá-

vá toto hledání, život přestává. J. Ruskin
● Hledej Pravdy, slyš Pravdu, uč se Pravdě, miluj Pravdu, braň

Pravdu až do smrti, nebo� Pravda Tě vysvobodí. J. Hus
● Ti kdo hledají pravdu postupují vpřed,ti, kdo hledají moc

přešlapují na místě, lhostejní však upadají do pout věčné
zkázy. Citát
Pro vzájemné porozumění si připomeňme, že jsme bytosti

toužící po štěstí. Nemůžeme být stejní, protože naše vnímání
světa je omezené našimi smysly a rozdílnost lidských myslí nám
poskytuje odlišný obraz skutečnosti světa. Proto máme právo
mít rozdílné názory na vše, co vidíme a cítíme. Demokracie
nám to umožňuje a nebylo tomu tak vždy. Vláčeni dějinami
a osudem máme odlišné zkušenosti s fašizmem, komunismem,
kapitalismem, obdobím totalitní moci a také vládou peněz.
Totalitní vládcové nás rozdělovali na  nepřátelské tábory. Je me-
zi námi mnoho obětí duševního i fyzického násilí, nevyjímaje
ani děti. Mnohé křivdy však pramení přímo z našeho srdce, ze
zla, které nás přemáhá svou silou a my slabí neumíme vítězit
nad špatnostmi v našich myslích. Zapomněli jsme na Boha,
ztratili jsme vzájemnou úctu a oslabeni o intuici nejsme schop-
ni rozeznat dobro od zla a všech kombinací protikladných sil,
které je možno pochopit pouze v Jednotě - v Bohu.

Mnozí z lidí podlehli vlastnímu pokušení, touze po moci,
slávě a mamonu. Denně se dnes potkávají ti, kteří trpěli, s tě-
mi, kteří utrpení způsobovali. Ještě nedávno jsme udávali své
známé a kolegy, zrazovali jsme vznešené ideály, špehovali ná-
vštěvníky chrámů a v normalizačních komisích dávali cejchy
svým sousedům a spolupracovníkům. Stejně tomu bylo při
vyjádření nesouhlasu se vstupem vojsk VS do ČSSR. Ve jmé-
nu lepších zítřků jsme kolektivně podepisovali souhlas s
ortelem smrti nepřátelům socialismu ve vykonstruovaných
procesech. Jinak smýšlející byli označování za "chuligány,
protisocialistické živly a agenty amerického imperialismu".
Skutečnou pravdu jsme se nikdy nedověděli a málokdo se
opovážil po ní pátrat. Za správné se pokládalo to, co rozhod-
la jediná strana a její ústřední výbor. Naše děti se chodily kla-
nět tankům a byly vyučovány ideologiím zla, které ve své pý-
še chtěly poroučet větru a dešti. Nekonečnost a věčnost
Božích zákonů byla ideologicky transplantována do vztahu k
SSSR. Nejsmutnější bylo pronásledování vlastenců - letců,
kteří riskovali životy v boji proti nacistické hrůzovládě a pod-
le historika Zdeňka Těšínského jich bylo uvězněno či zavraž-
děno 247, 126 z nich sloužilo u RAF. Všechny totalitní režimy
se pokoušely o likvidaci víry v Boha, komunisté měli boj pro-
ti "náboženským předsudkům" ve stanovách své strany.
Pravda se vytratila ze života společnosti, kdo přiznal nějaký
nedostatek byl v soutěži lhářů poslední a to se nevyplácelo.
Kdo nekradl okrádal vlastní rodinu. Kult osobnosti kvetl
a veškeré zlo bylo podporováno řadovými členy KSČ, kteří si-
ce žili svůj poctivý život s nízkou životní úrovní, ale ideolo-
gickou podporou strany a vlády udržovali systém nad vodou.
Od svobodného světa jsme byli odděleni "železnou oponou"
s ostnatými dráty a ploty napájenými vysokým napětím.
Chatrná hospodářská stavba socialistického bloku se sama
rozpadla na kusy a národy se vracely zpátky k demokracii
a kapitalismu. Prospěcháři z řad KSČ utekli do jiných stran,
jiní poměrně lehce privatizovali majetek a stali se přes noc
kapitalisty. Karel Čapek to přesně vyjádřil slovy:
● "Ano, mnoho se změnilo, ale lidi zůstávají stejní, jenomže te�

víme, kdo je kdo. Kdo je slušný, byl slušný vždycky, kdo byl
věrný, je věrný i te�. Kdo se točí s větrem, točil se i dříve, kdo
myslí, že te� přišla jeho chvíle, myslel vždy jen na sebe. Kdo
měnil víru neměl žádnou. Kdo nenáviděl, měl v sobě tu ne-
návist vždycky, kdo chtěl dobré, bude zase chtít dobré".
Připomínka duchovních hodnot má hluboký smysl i v

dnešní době, zvláště v zemi s bohatými křes�anskými tradi-
cemi, jako má naše republika. Také ve Vamberku nalezneme
mnoho památek, které nám odkázali naši předkové v dobré
víře, že pro nové generace nebudou jen mrtvými tvary, ale
svým vnitřním smyslem budou naplňovat náš život nadějí. 
● "Jestliže Bůh není, potom veškerá morálka ztrácí smysl,

a jak napsal Dostojevský - vše je dovoleno. Bez Boha nikdo
nemá pravdu a nikdo nelže. Dobro a zlo neexistují. Vše je
relativní. Historie jen potvrzuje, že kde byl Bůh vymazán,
zvůle vyplnila jeho místo. Jestli není Bůh, potom lidský život
má stejnou kvalitu jako život psa". Pavel Steiner.

Jaký je pravdivý pohled na povolební situaci v komunální
politice Vamberka 17 let po skončení vlády totalitního režimu ?

Vítězná volební strana je v opozici díky manipulaci zmoc-
něnce strany KDU-ČSL a následné zradě jejího jediného zvo-
leného kandidáta, který porušil podepsanou koaliční smlou-
vu s ODS-SOS a ovlivněn pomluvami kandidátů ODS dal svůj
hlas koalici stran SNK ED-ČSSD-KSČM. Jak se později uká-
zalo, proběhla změna rozhodnutí kandidáta KDU-ČSL bez
souhlasu členské základny a nový radní na veřejném zasedá-
ní zastupitelstva dne 18.12.2006, po občanském diskusním
příspěvku a svědectví, svoji chybu přiznal, ale nenapravil,
takže znovuzvolený starosta a radní dosáhli svých pozic ne-
morálními prostředky proti vůli vítězné většiny voličů, kteří
si přáli změnu.
● "Česko je paradoxně zemí, kde je sice kleveta trestným činem,

ale kde se zároveň pomluvám daří lépe než kde jinde.
Veřejným prostorem létá jedna pomluva za druhou, a skoro
vždy bez důkazů". Citace z čl. novináře Miloše Čermáka v HN.
Kde se vytratila láska k pravdě a spravedlnosti občane?

Shořela snad v plamenech našich Janů - Husa, Palacha,
Zajíce? Neshořela, snad se jen topí v morálním bahně lidské
lhostejnosti a blahobytu konzumní společnosti. A kde jsou
schovaní křes�ané, kteří mají být solí země a Pravdu
a Spravedlnost milovat?

● "Lhostejnost, by� jsme ji nazývali jakkoli jinak, je strašnou
a trvalou formou krutosti". M. Proust

● "Poznáte je podle toho, jak žijí a jednají - právě tak jako po-
suzujete strom podle ovoce, které se na něm rodí. Cožpak se
sklízejí hrozny z trnek a fíky z bodláčí?" Matouš 7,16
Situace ve Vamberku je morálně daleko horší než v RK,

kde několik stovek občanů veřejně svým petičním podpisem
protestovalo proti povolebnímu tahu několika osob, který byl
ve srovnání s vambereckým "řešením" mnohem čistší.
● "Úkolem pravé výchovy není jen to, abychom lidi přiměli ko-

nat dobré skutky, nýbrž i to, aby v nich nacházeli zalíbení.
Nejde jen o to, aby byli čistí, ale aby milovali čistotu; nejde
jen o to, aby byli spravedliví, ale aby po spravedlnosti lačni-
li a žíznili". J. Ruskin

● "Nikdy se nepoddávejte lhostejnosti nebo beznaději. Snášejte
ztráty a bolest s vyrovnanou myslí. To posílí váš charakter".
S. Saji Baba
Život na radnici se pomalu vrátil do starých kolejí a obča-

ny zmrazila zpráva o "padáku" A. Klecandrové, která byla
členkou redakční rady VZ a kromě jiného umožnila vydání
kritických článků v předvolebním č.10 VZ, které díky pravdi-
vým důkazům později ovlivnily volební výsledek v okrsku
sídliště Struha. Panu místostarostovi nepomohl ani cenzurní
vstup do stejného vydání VZ v čl. "Operativně pod čarou".
Voliči tak nepřímo podpořili petici maminek sídliště Struha
a díky jim pravda nebyla umlčena a žije v mlčícím davu.

Opět vystoupily na povrch mocenské praktiky a měly po-
tvrdit staré pravdy:
● "Kdo nejde s námi, jde proti nám" komunistická ideologie
● "Kdo si nechce hubu pálit, musí mlčet nebo chválit"

K.H.Borovský
Opoziční síla koalice, tentokrát i s hlasem KDU-ČSL zvrá-

tila rozhodnutí staré rady a Paní Klecandrová se může do kni-
hovny znovu vrátit. Kdo však rozptýlí trauma prožité křivdy
a újmy na zdraví citlivé ženy a kde je pravdivý úmysl násle-
dujících starostových slov ? 
● "Všechny nás mrzí průběh voleb ve Vamberku, předvolební

anonymní letáky, osočování mnohdy i nevinných lidí, je
nám líto, že se nám ta hrubost dostává i do našeho malého
města". …"Chtěl bych věřit, že dnešním dnem se ovzduší tro-
šku vyčistí a budeme hledat cestu k sobě tak, abychom
dostáli slibu, který jsme dali, a to je hájit zájmy občanů
tohoto města" - přesná citace závěrečných slov staronového
starosty v čl. JR ze dne 10.11.2006.
Ovzduší se nevyčistilo, a na druhém veřejném zasedání

zastupitelstva bylo pořádně dusno, když obyvatelé některých
částí Vamberka museli obhajovat své oprávněné požadavky -
viz čl. na str. 4 VZ č. 12.2006.

Jedním z kořenů nedorozumění je skutečnost, že nejvýše
postavení radní minulého zastupitelstva žádali po svých opo-
nentech takové jednání a postoje, kterých oni sami nejsou
schopni. Ve svých článcích v tisku se sami usvědčili z nízké
úrovně politické kultury. Pod novým politickým kabátem
evropských demokratů viditelně vystupuje nedemokratická
košile politické minulosti. Pokud ctí demokratické hodnoty,
měl by být jejich vzorem T. G. M. a přinejmenším by měli re-
spektovat pravidla slušnosti a teze evropských demokratů:
● Čistá a průhledná politika - služba veřejnosti 

Politik je vždy na očích veřejnosti. Jakékoliv skrývání, utajo-
vání nebo zastírání stejně jako neodůvodněné výhody vedou k
přirozené nedůvěře v politiky a v politiku jako takovou. Politik
slouží občanům, občané mají právo se jej tázat a kontrolovat
jeho výkon činnosti kdykoli během funkčního období.
Mechanismy rozhodování musí být veřejně známé, jednodu-
ché a kdykoliv kontrolovatelné. Otevřená obhajoba morálních
hodnot je cestou k obnově důvěry v politiku - viz SNK ED: Teze
politického programu SNK ED  5.1.2006 - vyjmenované ob-
lasti považují SNK Evropští demokraté za klíčové pro zdravé
fungování moderního demokratického státu 21. století.
V čl. VZ na str. č.6 (Vaši kandidáti za SNK ED) je oslovení

"Vážení spoluobčané, milí slušní voliči" a přitom je čl. plný in-
vektiv na kandidáty opozice. Zbytečně se zde komentuje
anonymní leták, který mohl napsat kdokoliv, protože je ano-
nymní a zbytečně se zde mluví o platu starosty. V dnešních
právních a podnikatelských podmínkách je výše platu nena-
padnutelná a ve velkých podnicích nikoho ani nenapadne
uvažovat o tom, že si ji někdo nezaslouží. V dílnách Ba�ových
podniků byla výše odměn za vykonanou práci veřejná a zá-
vist nevyvolávala. Také podání trestního oznámení je zcela
legitimní a je právem každého občana. 

Potěšitelné je, že po více než dvou letech uznalo vedení
města svoji chybu ve věci dětských hřiš�: 
● "Umíme i přiznat nepovedené věci a věnovat jim více prosto-

ru, jako třeba dětským hřištím" - citace z téhož čl.
Takové pozdní přiznání by mělo být doplněno veřejnou

omluvou těm, kteří museli věnovat mnoho času iniciativě o
prosazení zájmu občanů a sháněním petičních podpisů, a
přestože jsou řadovými občany museli snášet nelichotivé na-
padání v tisku. Také jim náleží poděkování za ušetřené fi-
nanční prostředky za neuskutečněnou stavbu oplocení, kte-
rou navrhla Rada města:
● "Rada města sdílí jednotný názor v tom smyslu, že v soula-

du s existujícím stavem je ochotna přistoupit na oplocení pís-
koviště, případně i přilehlého hřiště" …následují podmínky
pro žadatele …- viz citace z dopisu místostarosty ze dne
14.2.2005
Reakce bývalého místostarosty je opačná a znovu pokra-

čuje ve svých pomlouvačných praktikách na adresu svého
oponenta ve věci regenerace sídliště Struha, přestože společ-
ně se všemi kandidáty SNK ED přiznal svoji chybu a prohrál
v diskusi, kterou sám označil "žabomyší válkou":

● "Jinak samozřejmě platí, že s námi vedete žabomyší válku, kte-
rou nepodstupujeme rádi, není konstruktivní, je scestná, nic ne-
řešící. Věřím, že v ní pokračovat nebudeme, že přejdeme ve
smysluplné kontakty" - z dopisu místostarosty ze dne 30.3.2005
V čl. VZ č. 10 a 12 představuje zastupitel J. Martinek svou

novou politickou tvář evropského demokrata a veden svým
svědomím a charakterem hrubě napadá kritika z řad občanů.
Nerespektuje přitom demokratická pravidla, zásady vedení
sporu a všeobecnou slušnost voleného zastupitele k občanovi.

A. Reakce na čl. "Operativně pod čarou" VZ č. 10/2006:
1) Nestrannost při úpravě výtisku:

Exluzivní vstupování do zpravodaje za účelem ovlivnění člán-
ku uveřejněného ve stejném čísle a hanobení oponenta odporu-
je "Kodexu dobrého radničního periodika" a bodu č. 10 "Základ-
ní tvorby periodika" - viz Projekt Radniční listy bez cenzury: 

Redakce nepoškozuje uveřejněné alternativní sdělení tím,
že spolu s ním zveřejní 

- v rozsahu nepřiměřeně větším "nápravné" komentáře,
- ironizování v nepřiměřené formě kritiky,
- zneužití možnosti vyjádřit se poslední.
- Jde o informační totalitu? - z čl. Oldřicha Kužílka - po-

radce pro otevřenost veřejné správy, v časopise "Moderní
obec" 11/2006:

● Z ustanovení Listiny základních práv a svobod, Ústavy ČR
a zákona o obcích plyne, že vydávání periodik musí sloužit
všem občanům, nikoli jen některým. Musí umožňovat soutěž
politických sil, proto má přinášet dostatečně objektivní
a všestranné informace, umožňující svobodné vytváření ná-
zorů. Zasahovat do skladby a znění zpráv, vyplývajících
z objektivního zachycení skutečnosti (cenzura), se nesmí. 

● Na základě pilotního průzkumu (Otevřete.cz 2006) lze již
nyní konstatovat, že v radničních periodikách dominuje po
celé ČR stav, který nelze nazývat jen "neobjektivitou". Jde o
brutální "cenzuru" či dokonce informační "totalitu". Jsou
masivně zneužívána k propagaci pouze jedné části názorů
a řešení, z nichž se v dané obci generují výsledná rozhodnutí.

2) Hanobení oponenta: 
● "Kdo nemá argumenty hanobí oponenty, kdo je má, nemusí

pomlouvat a lhát"  - Ing. J. Vacek
V článku, který obhajuje maminku tří dětí je uvedeno

obecně a pro zvýraznění postavení obou stran (placeného za-
stupitele a občana města) finanční ohodnocení podle zákona,
tzn. informace, která měla být veřejně známá všem obča-
nům, kteří mají právo být voleni do zastupitelstva. Výše od-
měny je dána zákonem a rozhodnutím zastupitelů. Pokud ob-
čané takovou informaci nemají je to chyba zastupitelstva.
O ostatním je zbytečné diskutovat, pravidla jsou jasná. 

Celé znění čl. J. Nykla:
● "Kritika občana vůči vedení města není příjemná záležitost

a může se obrátit proti němu. Proto si odvaha paní Benešové
zasluhuje úctu. Na druhé straně stojí profesionál starosta,
místostarosta, rada města a zastupitelé zvolení v komunál-
ních volbách. Svoji činnost vykonávají za odměnu vyměře-
nou zákonem a ta není zanedbatelná. Za jedno funkční ob-
dobí místostarosty (4 roky) činí tato částka cca 1 milion Kč.
Občané, daňoví poplatníci, jsou oprávněni z podstaty demo-
kratické společnosti klást i nepříjemné otázky, prověřovat
všechny nástroje moci a dostávat slušnou formou odpovědi."
Pan místostarosta útočí a napadá oponenta, aniž by znal

osobnost člověka a ve své nevědomosti neví, že napadený se
zúčastnil stávky školských odborů právě za zvýšení platů uči-
telů (průměrný plat nebyl ani 13 tis. Kč.) a jeho projev v Ústí
nad Orlicí byl natolik kvalitní, že oslovil nejen přítomné uči-
tele, ale také předsedu odb. svazu školství Jaroslava Reslera,
který jej pozval na celostátní demonstraci učitelů v Praze.
Svědectví může podat nová místostarostka, která ve
Vamberku organizovala účast učitelů. 
● … "jelikož je určitě pod úroveň slušných lidí vyčítat a možná

i upírat odměnu za, přinejmenším psychicky, když již neuzná-
váme,že i jinak náročnou práci,…citace z čl. pana J. Martinka.

3) Nepřesné informace pro veřejnost:
Odečítat od hrubého platu daň a tvrdit, že příjem snižuje

zdravotní a sociální pojištění je naprosto nepřijatelné a od ev-
ropského demokrata nepochopitelné. Pro spravedlivou sociál-
ní společnost jsou tyto povinné dávky nejen zákonné, ale také
naprosto nepostradatelné, protože se občanům vracejí zpět
právě v čerpaní zdravotní a sociální péče a zákonné odměny
zastupitelů jsou vypláceny z daní. Navíc se takto dosažené
odměny zahrnují do výpočtu důchodu. Hovořit o ušetřených
pomyslných 1,6 mil. Kč je hrubě zavádějící, jelikož taková
úvaha nezahrnuje odborné profesionální pracovníky MÚ, jako
je tajemník, sekretářka, vč. počtu správního aparátu, který je
nutný pro jeho funkci. K faktu, že pan Martinek svoji odměnu
13 tis. Kč/měs. považuje za 6-ti tisícovou, není co dodat.
● …"Když odečteme daň ve výši 25 %, dostáváme se na cca

430 tis. Kč. Ovšem příjem snižuje zdravotní a sociální pojiš-
tění, které neplatí město, ale platí ho sám příjemce odměny"
… "že město na postu místostarosty ušetřilo cca 1,6 mil. Kč
a rozhodně není v tomto bodě charakterizováno zveřejně-
ným nesmyslem pana Nykla. Jemu i jemu podobným ještě
sděluji, že si své práce pro Vamberk cením na daleko více,
než je 6000 Kč/měsíc"- citace z čl. pana J. Martinka

4) Zasahovávání do pravomoci redakční rady a ne-
povolené úpravy v příspěvcích občanů:

Býv. místostarosta operativně (ještě v nezveřejněném čís-
le zpravodaje) reagoval na příspěvky, prováděl tam podle
svých slov opravy pravopisu, přestože zodpovědným redak-
torem byl ing. Josef Šlechta, CSc. a redakční rada. V závěru
každého čísla je uvedeno, že "příspěvky čtenářů a dopisova-
telů nemusí vyjadřovat stanovisko redakce a redakční rada
neodpovídá za stylizaci příspěvků a případné tiskové chyby".
● …"Milí čtenáři zpravodaje a vážení spoluobčané, zhruba před

dvěma roky jsem si vymínil, že v zájmu odstraňování maxi-
málního množství gramatických chyb /na můj vkus jich do té
doby zpravodaj obsahoval hodně/…"… jsem chtěl být a také
jsem byl přítomen u posledních korektur každého čísla
Vambereckého zpravodaje".… "Proto mám exkluzivní možnost
operativně, tedy ještě v tomto čísle zpravodaje, v kterém vychá-
zejí příspěvky pana Nykla, zareagovat na jednu z myšlenek, ob-
jevujících se v jeho článcích" - citace z čl. pana J. Martinka

Poznámka autora čl: 
Občanům Vamberka by rozhodně neublížila nějaká pravo-

pisná chyba v psaném příspěvku do VZ, pokud by byl pravdi-
vý, slušný a konstruktivní. Naopak, kdyby pan místostarosta
věnoval svůj čas v této funkci zlepšování života ve městě
a nikoliv opravováním chyb, nemuseli by členové SNK ED
přiznávat, že podcenili dětská hřiště.

Pokud je nutné v dobrém úmyslu provést nějakou opravu
v autorském příspěvku, mělo by to být se souhlasem autora,
jelikož i drobnou změnou, např. čárky ve větě, se může změ-
nit význam celé věty.

B. Reakce na čl. "Jak také může vypadat "OMLUVA"
VZ č. 12/2006:
Argumenty k dalšímu arogantnímu článku zastupitele Ing. J.
Martinka. 
1) Porušení zásad správného vedení sporu: 

Pan Martinek, přestože měl možnost reagovat na diskusní
příspěvek svého kritika z očí do očí, tak neučinil a vymlouvá
se na emoce. Diskusní příspěvek je zpracován formou kon-
krétních otázek a byl určen pro malou skupinku přítomných
občanů (většinou kolem 20-ti). Náklad VZ je určen pro všech-
ny občany města (cca kolem 5-ti tis.). Nepřítomní občané
nemohou porovnat přečtený obsah příspěvku s obsahem, kte-
rý prezentuje pan Martinek. Kopii příspěvku obdržel pan sta-
rosta i člen opozice a nebyl problém jej vytisknout souběžně
s článkem ve VZ. 

To je konkrétní příklad "férového" vedení boje bývalého
druhého muže radnice.
● "Jsem pro tvrdé, ale férově vedené způsoby boje, stejně jako

umím uznat kvality soupeře, či jeho vítězství, bylo-li docíle-
no férovými prostředky,"…citace z čl. p. Martinka.

2) Autor čl. píše obecně a negativně o názorech
opozice aniž by je uvedl věcně a konkrétně:

Odlišné občanské názory bagatelizuje nebo zesměš-
ňuje a považuje se za uznávanou autoritu, která ví
"skutečnou" pravdu.
● "Na prosincovém zastupitelstvu se však nadále pre-
zentovala silná opozice, které bylo šumafuk co řekne,
čím vedení města obviní a� již vedení současné, nebo mi-
nulé"…" zda vůbec reagovat, či zda má smysl neustále
čelit útokům, které ani trochu nezajímá, zda jsou opod-

statněné, či zda se tvrzení v nich prezentovaná alespoň blíží
pravdě, když již autoři těchto útoků skutečnou pravdu boj-
kotují"… "Jeho rádoby vítaná exhibice spočívala v přečtení
jakéhosi pamfletu, kterému pravděpodobně nerozuměl ani
on sám, ale také v nepochopitelných, bezduchých útocích".
Citace z čl. pana Martinka.

● … "Noviny vydávané samosprávami jsou zhusta cenzurová-
ny, 2/3 vydavatelů polemiku vůbec nepřipouští. Vedení rad-
nic a krajů pošlapávají ústavní práva svobody projevu, svo-
bodné soutěže politických i účasti na správě věcí veřejných,
a to vše za peníze občanů. Takové jsou výsledky průzkumu
radničních listů, které realizovalo sdružení Oživení ve spo-
lupráci s Otevřenou společností a Iuridicum Remedium".
Autor Lenka Petráková.

● "Radniční a krajské listy se sice jako noviny tváří, jsou vy-
dávány s veřejnou autoritou radnice za veřejné peníze, ale
nesplňují ani základní principy média veřejné služby. Občan
se především vůbec nedozví, jaké jsou návrhy a názory opo-
zice, což je na celostátní úrovni nemyslitelné. Polemiku o při-
pravovaných rozhodnutích nebo názorovou pluralitu také
nenajdete. Typické jsou sebechvalné články oslavující "úspě-
chy" starostů a radních". Autor Lenka Petráková.

3) Autor článku - člen SNK Evropských demokratů
zcela bezostyšně uráží občana Vamberka, zařazuje
jej do skupiny lidí, kteří vědomě přispívají k destrukci a za
svobodný projev s 6-ti otázkami na veřejném zasedání, jej po-
vyšuje na protagonistu takové skupiny a ještě by si přál
omluvu za arogantní totalitní praktiky, které připomínají
předlistopadové články pana Kojzara v Rudém právu v r. 1989.
● "Opozicí nemám na mysli ty, kteří se přišli angažovat při

tvorbě územního plánu města, ale ty, kteří se radují, že vě-
domě přispívají k destrukci, ty, kteří nechtějí nebo neumějí
být nápomocni, i když mají požadavků habaděj. Mám na
mysli ty, kteří mají patent na rozum, vše vědí a oni jediní
mají dobré úmysly. Mezi protagonisty této skupiny lidí pat-
ří také pan Nykl". Citace z čl. J. Martinka.

● "Pokud se samospráva rozhodne noviny vydávat, pak musí do-
držovat pravidla média veřejné služby: poskytovat objektivní a
nestranné informace potřebné ke svobodnému utváření názorů,
spolu s aktivním vyhledáváním alternativních názorů a zveřej-
ňováním všech názorových proudů, včetně těch kritických.
Pokud si na takové noviny samospráva netroufá, neměla by je
vydávat.", dodává Lenka Petráková, koordinátorka projektu.
Ukázka několika otázek z diskusního příspěvku p. Nykla

na veř. zas. zastupitelstva:
● 3) Ve věci dětských hřiš� žádám o vysvětlení postupu, kterým

byly zařazeny lokality v Pekle a ve Vamberku do výběru roz-
dělení grantů podle sdělení pana Bergera. Žádám o vysvětlení
koncepčního přístupu při investování do zařízení, která budou
zařazena do regenerace sídliš� a výstavby dětských hřiš� pod-
le předvolebních programů pol. stran. Dále žádám o vysvětle-
ní dalšího postupu při řešení dětského areálu, který je uveden
v čl. Jiskry Rychnovska ze dne 12.12.2006. Jedná se o tři
samostatné kapitoly, které by neměly být zaměněny a občané
by měli dostat vysvětlující informace.

● 4) V kauze paní Klecandrové žádám o právní vysvětlení
postupu zastupitelů a důvodu k výpovědi.

● 6) Žádám o vysvětlení, proč nejsou v Katastru nemovitostí
uvedené správné velikosti privatizovaných bytů, proč tak ne-
učinila paní Forejtková při změně v Prohlášení vlastníka,
kterou za úplatu vypracovala vlastníkům v domě 789 a 790,
přestože šlo o opravu chyb, za které má zodpovědnost sta-
rosta a prokazatelně byl na tuto věc upozorněn. Proč evrop-
ský demokrat nerespektuje platný zákon a vyhlášku?
Na uvedené otázky žádám písemnou odpově	, případně

jejich otištění ve V. Z.
Otázka č. 1 a 2 byla k povolebnímu vyjednávaní a pan

Berger po jejich přečtení přiznal svoji chybu při hlasování pro
starostu pana Ing. Mazúcha.

Otázka č. 5 a-d se týkala podmínek pro zveřejňování člán-
ků ve VZ.

4) Pan Martinek předkládá veřejnosti vlastní prav-
du z opakovaných lží:

Znovu prezentuje svoji falešnou kartu o odměnách zastu-
pitelů, tentokrát jako důkaz, který má potvrdit pravdivost ce-
lého článku. Skutečnost je jiná. O zveřejnění, do té doby taj-
ných odměn, požádala v diskuzi členka opozice.  Odpovídal
přítomný tajemník MÚ a v jeho nejisté odpovědi bylo znát
překvapení. Pokud bývalému místostarostovi skutečně záleží
na přesných informacích, mohl ve svém článku uvést výpisy
mezd za celý rok včetně odměn.
● "Kouzlo tvrzení pana Nykla však nespočívá v samotném tvr-

zení. Panu Nyklovi způsobilo trauma to, že jsem hned na
stránkách stejného čísla zpravodaje, v kterém on prezento-
val řadu hloupostí, na jednu z nich zareagoval a celkem
snadno dokázal, že šíří chiméry. Že šlo o nepravdu a že mo-
je reakce byla oprávněná, dokázala již absolvovaná 2 jed-
nání zastupitelstva, která přesně uvedla údaj, který jsem
publikoval v reakci na jeho nepravdy. Jak jinak, šlo o od-
měny volených orgánů města". Citace z čl. pana Martinka.

● "Stokrát opakovaná lež se stává pravdou". Citát fašisty
Goebbelse.

Všem čtenářům přeji š�astný život ve Vamberku, který mů-
že být ještě krásnější při zachování vlastních duchovních
tradic. Dlouhý článek je důkazem toho, že milovat Pravdu
vyžaduje námahu i odvahu a hledat musí každý sám ve svém
srdci.

Jiří Nykl, 21. února 2007

I město má duši, aneb povolební 
meditace o demokracii ve Vamberku
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Městské zastupitelstvo ve Vamberku schválilo na svém 3. veřejném zasedání dne 5. 3. 2007 vyhlášení 

VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ
pro zájemce o poskytnutí půjček z "Fondu rozvoje bydlení" pro rok 2007, II. kolo

Podmínky pro poskytnutí půjček z "Fondu rozvoje bydlení", stanovené Obecně závaznou vyhláškou Města Vamberk  č. 1/04 ze dne
5.4.2004, budou zveřejněny ve Vambereckém zpravodaji v měsíci dubnu 2007.  
Bližší informace a formuláře k  žádosti o poskytnutí půjčky z "Fondu rozvoje bydlení" jsou k dispozici u paní Blanky Jedlinské, vedoucí fi-
nančního odboru Městského úřadu ve Vamberku.
Žádosti o poskytnutí půjček se přijímají od 1.4. do 31.5.2007 na sekretariátě Městského úřadu ve Vamberku.

Město Vamberk
Obecně závazná vyhláška města Vamberk č. 1/04
ze dne 5.4.2004

FOND ROZVOJE BYDLENÍ.
Zastupitelstvo města Vamberk se na svém 11. veřejném
zasedání dne 4. dubna 2004 usneslo v souladu s § 10
a § 84 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení)
ve znění pozdějších předpisů, na této obecně závazné vy-
hlášce:

Čl. I.
Základní ustanovení

Město Vamberk v zájmu zvýšení úrovně bydlení, zlepšení ži-
votního prostředí a vzhledu města vytvořilo "Fond rozvoje
bydlení", (dále jen FRB), který slouží k poskytování půjček
na zvelebení obytných budov a bytů na území města, pod-
le dále stanovených pravidel a podmínek.

Fond je vytvořen z vlastních rozpočtových prostředků města.

Čl. II.
Příjmy fondu

Příjmy fondu jsou:
- prostředky z rozpočtu města podle rozhodnutí zastupitel-

stva města
- příjmy ze splátek půjček a úroků
- dotace a případné výpomoci z rozpočtu Krajského úřadu

Královéhradeckého kraje Hradec Králové
Případné přírůstky stavu fondu se nestávají výnosem města
Vamberk a musí být ponechány fondu podle stanovených
pravidel.

Čl. III.
Výdaje fondu

1. Prostředky fondu je možno používat výhradně k posky-
tování půjček při úroku 5 % a nejdelší lhůtě splatnosti
6 let mimo rok, ve kterém byla půjčka poskytnuta.

2. Výdaji fondu jsou také úhrady poskytované České spoři-
telně, a. s., pobočce Vamberk, za zřízení a vedení účtu
dle čl. VI. a náklady výběrového řízení dle čl. IV.

3. Adresáty půjček z fondu podle odst. 1 mohou být pouze
subjekty, tj. fyzické a právnické osoby, které vlastní byto-
vé jednotky a obytné budovy nebo jejich stavby na úze-
mí města.

4. Z fondu se poskytují tyto druhy půjček:
a) Rodinné domy ( § 3, písm. c)  vyhl. 137/1998 Sb. o

obecných technických požadavcích na výstavbu ve znění
změn a doplňků):

č. účel splatnost úrok horní 
hran.

01 obnova střechy 6 let 5 % do 80 tis. Kč
/krytina i konstrukce/                     na dům
objekt starší 10 let

02 změna z uhelného 3 roky 5 % do 25 tis. Kč
vytápění na plynové, na byt
elektro, dřevní odpad, 
přípojka na centrální 
výtopnu, tepelné čerpadlo,
solární ohřev

03 zřízení malé čistírny 3 roky 5 % do 25 tis. Kč
odp. vod ke stáv. domu na byt

č. účel splatnost úrok horní 
hran.

04 dodatečná izolace 4 roky 5 % do 30 tis. Kč
domu proti spodní vodě na dům
objekt starší 10 let

05 obnova fasády domu 4 roky 5 % do 30 tis. Kč
vč. plechování  na byt
objekt starší 10 let

06 pláš�ové zateplení 6 let 5 % do 80 tis. Kč
domu        na byt           
objekt starší 5 let                                                        

07 vybudování WC, 3 roky 5 % do 25 tis. Kč
koupelny nebo sprch. na byt
koutu v bytě, kde 
doposud nebyl

08 vybudování nástavby, 6 let 5 % do 80 tis. Kč
rušící plochou střechu na byt
domu                                                         

09 vybudování vestavby 6 let 5 % do 80 tis. Kč
bytu do půdního na byt
prostoru domu                                                      

b) Bytové domy:
Poté, co budou uspokojeny všechny požadavky na půjčky
pro rodinné domy, budou ze zbylých prostředků poskytová-
ny půjčky na revitalizaci bytového fondu v bytových do-
mech. Účel půjčky a její výši bude stanovovat zastupitelstvo
města individuálně u jednotlivých žádostí

5. Jednotlivé tituly půjček lze kumulovat s výhradou půjčky
č. 05 a půjčky č. 06, které nemohou být souběžně poskyt-
nuty na jeden objekt. Půjčku nelze získat opakovaně z jed-
noho titulu u totožného domu, pokud půjde o bytovou jed-
notku, pak u totožné bytové jednotky. Půjčku lze čerpat pou-
ze do konce kalendářního roku, ve kterém byl zřízen pří-
slušný účet. Úroky se platí podle smlouvy o půjčce, jistina se
splácí rovnoměrně měsíčními splátkami počínaje lednem ro-
ku následujícího po roce, v němž byla půjčka poskytnuta.

Čl. IV.
Výběrové řízení

1. Žadatelé mohou získat půjčku z FRB výlučně na základě
výběrového řízení. Výběrové řízení organizuje Městský
úřad pro každý kalendářní rok samostatně.

2. Podmínky výběrového řízení musí být vyvěšeny a vhod-
ným způsobem zveřejněny, vždy nejpozději do 30.11.
běžného roku.  Lhůta k podání žádosti k účasti ve výbě-
rovém řízení se stanoví do 31.12. běžného roku, v roce
2004 do 30.4.2004.

3.  Žádost musí vždy obsahovat zejména:
a) jméno, nebo název žadatele, případně statutárního zástupce
b) adresu bydliště, nebo sídlo právnické osoby
c) přesné označení budovy, nebo stavby
- adresa, číslo popisné, číslo parcely
- doklad o vlastnictví nemovitosti
- stavební povolení, či jiný příslušný doklad
- příslušnou projektovou dokumentaci
d) předběžnou dohodu s dodavatelem akce s orientační
cenou, při svépomoci odhad nákladů, které při realizaci
budou doloženy fakturami a účty
e) přesný popis účelu, na který je půjčka požadována
f) předpokládaný termín dokončení akce
g) požadovaná výše půjčky 
h) návrh stanovení záruky za poskytnutou půjčku:

půjčka do výše 160 000,- Kč u jednoho žadatele 2 ruči-
telé, u manželů 1 ručitel nad 160 000,- Kč záruka nemo-
vitostí v hodnotě nejméně 130 % požadovaného úvěru

4. Komise zřízená radou města vyhodnotí došlé žádosti
o půjčky navrhne výsledek výběrového řízení.

5. Výběrové řízení vyhlašuje a o výsledku výběrového říze-
ní  rozhodne zastupitelstvo města. Výběrové řízení je
ukončeno nabídkami k uzavření smluv o půjčkách. Na
poskytnutí půjčky není právní nárok, žádost o půjčku
může být zamítnuta bez udání důvodu.

6. O výsledku výběrového řízení budou všichni uchazeči vy-
rozuměni neprodleně. Vybraní žadatelé budou vyzváni
k uzavření smlouvy o půjčce. Právo na uzavření smlouvy
zaniká, pokud se žadatel nedostaví k uzavření smlouvy
do 30 dnů po doručení nabídky na uzavření smlouvy
o půjčce.

7. Výběrové řízení probíhá 1x  v kalendářním roce. O všech
žádostech musí být rozhodnuto najednou.

Čl. V.
Smlouva o půjčce

1. S žadateli, kteří budou vybráni ve výběrovém řízení
(dále jen uživatelé), uzavře město smlouvu o půjčce.

2. Smlouva musí obsahovat zejména tyto údaje:
- smluvní strany
- identifikaci účelu půjčky dle čl. III, odst. 4.
- celkovou částku půjčky, v případě více titulů i skladbu
částky
- lhůtu splatnosti půjčky
- režim splátek (úroky, jistina)
- způsob splácení (příkazem, pošt. poukázkou atd.)
- závazek uživatele k použití půjčky k dohodnutému účelu
- smluvní pokutu za porušení účelovosti půjčky
- záruka za půjčku
- dohodu o otevření účtu u České spořitelny, a. s.
- souhlas uživatele s kontrolním působením MěÚ a pe-
něžního ústavu a jeho závazek předkládat účetní dokla-
dy o čerpání z účtu

3. Městský úřad neprodleně po podpisu smlouvy o půjčce,
předá dohodnutý počet exemplářů peněžnímu ústavu
s výzvou k otevření účtu a převedení prostředků z fondu.

Čl VI.
Režim čerpání prostředků fondu

O způsobu a lhůtách převodů prostředků z fondu na účty
uživatelů a o správě všech pohledávek fondu uzavře Město
Vamberk s Českou spořitelnou, a.s., samostatnou smlouvu.

Čl.VII.
Závěrečná ustanovení

Systém a účelovost poskytování půjček upravených touto
vyhláškou podléhá kontrole města, peněžního ústavu.
Použití prostředků z FRB k účelu, na který byly poskytnuty
podléhá kontrole města.
Městský úřad je povinen každoročně předložit Městskému
zastupitelstvu vyhodnocení hospodaření s prostředky fondu.

Ing. Jiří Mazúch
starosta města

Ing. Josef Martinek
zástupce starosty města
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M ě s t s k á  k n i h o v n a
Voříškova 84, Telefon: 494 541 437, e-mail: knihovna@vamberk-city.cz, www.vamberk-city.cz

Knižní novinky na měsíc duben
ODDĚLENÍ PRO DĚTI A MLÁDEŽ
Knížky vyprávějící svůj příběh
(BELETRIE pro starší a pokroči-
lejší)
● Adolf Born:

Vynálezy pana Semtam�uka
- veselá knížka o vynalézavém prcko-
vi (komiks)
● Rina Wiebeová: 

Roš�ák Max Milionář -
- Max a kouzelník Albertini, 
Superhrdina Max

- je to pěkná dřina, stát se milioná-
řem… (napětí + legrace)
● Svatopluk Hrnčíř: 

Lovci z Ohňové hory
- dobrodružný příběh ve stylu "fogla-
rovek"
● Irena Brandejsová: 

Jedna letní láska
- zdálo se, že to budou prázdniny jak
vystřižené…(dívčí román)
● Cathy Hopkinsová: 

Sladké lži - hořké pravdy
- může pravda skutečně tak bolet?
(čtení pro dívky)
● Olga Provazníková: 

Rum s příchutí coca-coly
- smůla se jí lepí na paty. A při tom je
Iveta prima holka…(pro dívky)
● Petra Braunová: 

Prázdniny za všechny prachy
- začátek prázdnin byl pod psa, pro-
středek na draka - a konec? 
● Nina Schindlerová: 

Tak to je hustý - To byl zase 
mejdan

- jak to asi může dopadnout…( pro
všechny - náctileté)
● Lenka Lanczová: 

Hříšná touha
- příběh jedné velké lásky a nikdy ne-
končící touhy milovat a být milován  

Čtení pro mladší holčičky
a chlapečky
● Nejhezčí příběhy o zvířátkách
- vesele a chytře o našich čtyřnohých
kamarádech.
● Kouzelný svět pohádek
- nejznámější pohádky zpracované
pro malé čtenáře
● Pohádky česky i anglicky
- oblíbené pohádky v české i anglické
verzi

● Enid Blytonová: 
Amélie, to je dobrý nápad!

- nenapravitelná panenka ne a ne dát
pokoj!
● Lene Kaaberbolová: 

Čarodějky Witch a zelená magie
- pozor, něco je v nepořádku. Zelené
zlo přichází…
● Walt Disney: 

Nesmíš, Scampe!
Ale, Dumbo! 

- leporela o zvířátkách pro maličké

Knihy naučné
● Velký dětský atlas zvířat
- 15 barevných map seznamuje děti s
pestrým světem živočichů
● Kniha otázek a odpovědí: 

Řekni mi proč?
- zkuste vyzkoušet sami sebe a své vě-
domosti…
● 100 největších objevitelů 
- slavní lidé, kteří podnikli pozoru-
hodné výpravy a jejichž vytrvalost a
srdnatost přinesla celým generacím
nové poznatky  o světě, v němž žijeme
● Jak přežít v přírodě
- průvodce pro překonání extrémních
podmínek v přírodě
● Nápady pro malé výtvarníky
- více než 120 nápadů, jak výtvarně
"řádit"…

ODD. PRO DOSPĚLÉ ČTENÁŘE
Beletrie
● Jackie Collins:

Milenci a mstitelé
- šokující fakta týkající se dědictví
změní nejen osudy tří potomků miliar-
dáře Diamonda ( americká literatura)
● Jasper Forde: 

Malér Eyrová
- fantastický detektivní příběh plný
humoru a napětí (anglická literatura)
● John Sack: 

Františkánské spiknutí
- historický román o tajemství smrti
Františka z Assisi (anglická literatura)
● Doris Gluck: 

Umlčená - v područí 
fanatického manžela

- román s autobiografickými prvky
● Clive Cussler:  

Polární přesun
- román z řady Akta Numa. Objev ší-

leného fyzika v praxi…(americká li-
teratura)
● J. Suzanne Frank: 

Odrazy v Nilu
- přesun ze současnosti o celé tři tisí-
ce let do minulosti zpět do těla e-
gyptské velekněžky za vlády bohyně
Hatšepsut…( historický román)
● Lenka Reinerová: 

Bez adresy
- sbírka tří povídek z období 2. světo-
vé války poslední německy píšící ži-
dovské autorky z Prahy
● František Zezulka: 

Z deníku praktického lékaře 
(2. díl)

- veselé i vážné vzpomínky z ordinace

Naučná literatura
● Udělej si sám v zahradě
- jak postupovat při realizaci vaší za-
hrady snů
● Aranžujeme sušené květiny
- krásná aranžmá proteplí váš domov
● J.H. Pilates 

Cvičení pro dokonalou 
postavu

…a aby záda nebolela
● Patagonií v sedle
- cestopis o nejen o Patagonii
● Rady a tipy pro domácnost
- tradiční a prověřené metody našich
babiček a prababiček…
● Slavné české lebky
- slavné osobnosti české historie…

ANGLIČTINA PRO KAŽDÉHO
Poj�te se s námi naučit anglicky! 

● pro zájemce od 15 (středoškoláci) do 100 let 
● začátečníci a méně pokročilí                          
● 12 lekcí/ 1200 Kč (lze zaplatit naráz nebo každou lekci zvláš�)
● 90 minut/ 100 Kč (v ceně materiály, elektřina, lektor)
● vyučují studenti VŠ (filologie - anglický a francouzský jazyk)
● výuka bude probíhat v pondělí 9.30 - 11.00 nebo 14.30 - 16.00

(dle dohody) v Městské knihovně Vamberk
● přihlásit se můžete u vašich paní knihovnic

ZAČÍNÁME V DUBNU

Citát na tento měsíc:
"Musíš se mnoho učit, 
abys poznal,
že málo víš."

(M. de Montaigne)

Druhý jarní měsíc by měl být
podle tradice tak trochu roš�ák.
Však co také jiného čekat od pana
Apríla ještě navíc škádleného čaro-
dějnicemi a  bláznivým počasím...
Ale a� už bude takový nebo mako-
vý, knihovna je tu pro vás stále. 

Na setkání s vámi se těší vam-
berské knihovnice.

Nabídka pro maminky 
a tatínky na mateřské 

dovolené:

MINIKLUB 
"MOUDŘENÍNEK"
na Vás čeká každý čtvrtek 
od 9,00 - do 11,00 hod. 

v I. patře knihovny.
(více informací na letáčku)

Představujeme Vám 
"LOGO" MĚSTSKÉ 

KNIHOVNY VAMBERK
které zvítězilo v anketě "Hledá-
me logo naší knihovny" a stane
se tak naším trvalým  souputní-
kem. Děkujeme slečně T. Břízové
za nápad a šikovné ruce. Její
práci určitě ocení i široká čtenář-
ská veřejnost.

Také jste podlehli 
"Potterománii"?

Přemýšlíte, jak vše dopadne? 
Zvítězí dobro nad zlem nebo snad ne?
Tak si poj�te zkrátit čekání na
poslední díl série naší soutěží. 
Fantazii se meze nekladou a kdo ví
- třeba vytvoříte takový originál,
že i Harry z toho bude celý vedle…

Městská knihovna Vamberk, oddě-
lení pro děti a mládež + výtvarnice,
spisovatelka Mgr. Majka Ungrádo-
vá vyhlašují výtvarnou "čaro-
dějnickou" soutěž nejen pro ča-
rodějnice a čaroděje, ale pro všech-
ny milovníky tajemna a čarování

"O NEJORIGINÁLNĚJŠÍ
HŮLKU HARRYHO 

POTTERA".
Na vaše výtvory z jakéhokoli
materiálu čekají knihovnice stej-
ně jako originální odměny.
Uzávěrka soutěže je 31.
květen 2007.

KNIHOVNA 
PEKLO NAD ZDOBNICÍ

oznamuje všem čtenářům 

změnu 
půjčovní doby:

každé úterý
15,00 - 19,00 h.
Těšíme se na vaši návštěvu.

Připomínáme rozšíření 
služeb o veřejný INTERNET.
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Městská knihovna ve Vamber-
ku se stala mediálně sledovanou
na sklonku volebního roku 2006
a nebývalý zájem ji provází i v
roce 2007, na který připadá 150.
výročí jejího založení. Úctyhod-
né jubileum knihovny však bo-
hužel příčinou zájmu není, pro-
tože současníky více zajímá  his-
toricky zcela zanedbatelné něko-
likaleté působení zaměstnanců
městského úřadu ve vedení kni-
hovny. Veřejný zájem o současné
dění je bezpochyby chvályhod-
ný, vždy� může ovlivnit i bu-
doucnost. Současnost by se však
měla hodnotit v kontextu let mi-
nulých i budoucích, nejen pod
vlivem emocí a momentálních
politických ambicí.

Z objektivního pohledu lze jed-
noznačně jako historicky vý-
znamnou událost považovat
úžasný počin založení veřejné
knihovny již v roce 1857, kdy
spisovatel a nakladatel Josef R.
Vilímek své soukromé knihy vě-
noval městu. Učinil tak o několik
desítek let dříve, než jiní dárci
v dalších českých a moravských
městech. S odstupem času po-
čátkem 20.let 20.století věnoval

průmyslník Ladislav Bednář
Měš�anské besedě pro veřejnou
knihovnu dům čp. 84. Jak prozí-
ravý a velkorysý to byl dar, je
zřejmé z faktu, že i po více než
osmdesáti letech je tento dům
prostorným sídlem městské kni-
hovny. Je jen otázkou, zda se
včas podaří investovat do rekon-
strukce a modernizace budovy
finanční prostředky v potřebném
rozsahu.

S  úctou k odkazu zakladatelů
knihovny a k práci jejich nástup-
ců lze v současnosti pokračovat
v rozvíjení místní kulturní tradi-
ce. Technické možnosti v dnešní
době umožňují v návaznosti na
propracovaný knihovnický sys-
tém minulých desetiletí poskyto-
vat knihovnické služby i novými
moderními prostředky. K úspěš-
nému pokračování v práci před-
chůdců je kromě odborné kvali-
fikace potřeba i nadšení a nutná
dávka pokory. 

Mediální smrš�, kterou si v po-
sledních měsících prožila vam-
berská knihovna, jejímu renomé
neublížila, ale ani neprospěla.
Kvality odvedené práce prověří
čas nesrovnatelně delší, než je

délka jednoho volebního období. 
Po více než třicetileté knihov-

nické praxi jsem se souhrou
okolností ocitla na několik měsí-
ců ve vamberské půjčovně pro
dospělé a užívám si práci, která
mě těší. Můj profesní čas je
ohraničený brzkým odchodem
do důchodu a moje knihovnické
i životní zkušenosti mě snad
opravňují k nezávislému názoru,
že vamberská knihovna pod
vedením Jaroslavy Martinové
úspěšně naváže na práci býva-
lých vedoucích knihovnic Káji
Zemánkové a Libuše  Štréglové.
Ostatně stejný optimismus sdíle-

li členové komise při výběrovém
řízení, ve kterém byla Jaroslava
Martinová jediným kvalifikova-
ným uchazečem na místo vedou-
cí městské knihovny.

Blanka Růžičková

P.S. Věřte mi, práce v knihovně ne-
ní  pouhé podávání  knih čtená-
řům. Věřte mi i to, že já bych na-
příklad byla velmi mizerná pro-
davačka zeleniny. A proto připo-
juji bajku Miloše Macourka, jejíž
opis jsem náhodně objevila v pul-
tu půjčovny. Která moje před-
chůdkyně si ji opsala a proč, to
nevím, ale stojí za zamyšlení.

Knihovna v roce 150. výročí založení

KAMENICTVÍ
● kompletní zhotovení pomníků 
z přírodního kamene a terasa

● opravy a úpravy pomníků
● moderní tvary pomníků

● urnové pomníky za výhodné ceny
● nejlevnější světlá i tmavá žula

RAŠKA RUDOLF, 561 14 ČESKÉ LIBCHAVY
Tel. 465 582 130, 603 281 830, 603 281 831

Prodej truhlářské dílny 
v ulici Žamberecká na pozemku č. parc. 342/2 o výměře 403 m2

a pozemku 
č. parc. 117/30 o výměře 74 m2 za odhadní cenu. 

Zájemci mohou své kontakty a nabídky předat prostřednictvím
sekretariátu Městského úřadu ve Vamberku.

HOUSENKA
Housenka je housenka, má pořád chu� k jídlu, když ji někdo pozve
ke stolu, nenechá se dvakrát pobízet, ale za chvíli má znovu hlad,
a tak se jedna taková housenka rozhodne, že přijme místo v zeli-
nářství, kde je veliké skladiště zeleniny, ale moc toho neprodá, to si
můžete myslet, housenka je housenka, není ostatně co prodávat,
housenka na to stačí sama, vypadá hezky, jde jí to k duhu, má
výbornou náladu a myslí si, to byl výborný nápad přijmout takové
místo, tolik dobrot jsem ještě nikdy najednou nesnědla, ale nic ne-
trvá věčně, jednoho dne musí skládat účty, pořádek musí být, nikdo
si nemůže dělat, co by chtěl, ale housenka se usmívá, jako by se nic
nestalo, a říká, moment, jdete zrovna nevhod, mám nejvyšší čas se
zakuklit, nemůžu být donekonečna housenkou, nic netrvá věčně,
pořádek musí být, ostatně nehoří, potom to vyřídíme, a tak se
zakuklí a nezbývá než čekat, čekat týdny a měsíce, a najednou je
tady krásný motýl, elegantní motýl, který říká, dovolte, co je mi po
nějakých nesrovnalostech, co je mi do nějaké zelené housenky,
nikdy jsem ji ani neviděl, a odletí, jako by se nic nestalo.
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MATEŘSKÁ ŠKOLA TYRŠOVA A MATEŘSKÁ ŠKOLA JUGOSLÁVSKÁ

Několik zpráviček z našich školiček
"Březen, březen, za kamna vlezem?
Nevlezem, nevlezem, rychle odtud
vylezem."

V březnu jsme ve školce
"Vodníček" za kamna v žádném
případě nevlezli, i když k tomu
lidové pořekadlo vybízí. Ne že by
k tomu občas počasí nelákalo,
ale i za těmi kamny by se muse-
lo něco zajímavého dít, abychom
tam s dětmi vydržely. Děti, to je
především pohyb, činnost, akti-
vita. A protože za kamny bývá
málo místa, raději jsme se dál
pohybovaly po školce. Společně
jsme poseděly jen u pohádky
"O Bajajovi", se kterou k nám do
školky přijel pan Martin Brunner
z hradecké divadelní agentury.
Ještě, že se na pohádku přišli po-
dívat i kamarádi z MŠ Sluníčko.
Bylo nás víc a nemusely jsme se
bát tří draků nic. Pohádek si ale
nejvíc užily děti z prvního oddě-
lení. Putovaly totiž s Kašpárkem
"z pohádky do pohádky". Spo-
lečně si hrály s Karkulkou,
Budulínkem, s Jeníčkem a Ma-
řenkou, s poslušnými kůzlátky
i se zvířátky z pohádky "Boudo,
budko". Pohádky nejen dobře
znaly a dovedly je i trochu
vyprávět, ale ke každé z nich si
něco vyrobily, namalovaly či se
naučily písničku. Také si vyzkou-
šely, jak by dovedly hrát na bubí-
nek, aby vysvobodily Budulínka,
prošly  lesem s mnoha překážka-
mi jako Jeníček a Mařenka,
s kůzlátky si vyzkoušely, jak to
správně udělat, když není doma
maminka a někdo zvoní a med-
vědovi vysvětlily, že když ničí
kamarádům domeček, nikdo
s ním nebude kamarádit. Druhý
týden v březnu, který nešetřil
slunečními paprsky, se po hře na
Křemílka a Vochomůrku pustily
i do setí semínek. Druháčci, ti už
vědí, co se děje ráno, v poledne,
večer. Vždy� si o tom povídali
v týdnu nazvaném "Ráno vstá-
vám, večer jdu spát a celý den si
mohu hrát". A nejenom povídali.

Všechno měli pěkně pospojova-
né s hrami, zpíváním a tvoře-
ním. Tak třeba - večer, ten se po-
zná podle toho, že se díváme na
večerníček. A raz, dva, tři, v šat-
ně visí  spousta krásných hlavi-
ček večerníčků i se složenou
čepičkou. Z šikovných dětí vyros-
tou šikovní dospěláci. Co všech-

no dospělí dovedou a dělají, kde
pracuje a co v té práci dělá tatí-
nek a maminka, to bylo zase ná-
plní dalšího zajímavého týdne.

U tře�áčků již bylo znát, že to
jsou "skoroškoláci". Když si poví-
dali o lidském těle, kromě obráz-
ků, určených předškolním dětem,
měli možnost prohlížet si i velmi
zajímavé encyklopedie. Potěši-
telné bylo, že si je děti nosily sa-
my z domova. Ve třídě pak ve
skupinkách nad knihami diskuto-
valy nebo se sesedly kolem paní
učitelky a ta jim četla všechno, co
je zajímalo. Naši předškoláčci
však nejsou jen zvídaví a chytří,
ale mají i šikovné prstíky a dobré
nápady. Jejich výrobky z kerami-

ky obdivují rodiče i paní učitelky
a děti mají z uznání i ze své prá-
ce radost. A nejenom z keramiky.
Také tře�áčky už navnadilo skoro
jarní počasí a tak  se pustili do se-
tí. Paní učitelky asi nakoupily záz-
račná semínka, protože během
pár dnů začaly z květináčků vy-
kukovat zelené lístečky. Jarní je

i vlastoručně vyrobená výzdoba
třídy a šatny. Prostě, všechno po-
malu, ale jistě směřuje k jarním
svátkům - Velikonocům. Jak jsme
je prožili, o tom se dočtete zase
příští měsíc.

V měsíci březnu se naše školič-
ka Sluníčko probouzela do
předjaří. Děti navštívily místní
hájovnu, kde jim pan hajný uká-
zal kůži z divočáka. To byl pro dě-
ti ohromný zážitek. Poznávali
jsme stopy od zvířátek z lesa. Děti
navštívily divadelní představení.
Moc jsme se těšili na návštěvu
místní knihovny, děti zde pozná-
valy dětské knihy podle ilustrací,
dostaly i sladkou odměnu. 

V době, kdy končí kalendářní
zima se s dětmi připravujeme na
vítání jara a odemykání zahrady.
Děti budou se zajíčkem otvírat
zahradu, budou hledat velikonoč-
ní vajíčka po zahradě, protože
zajíček je tady ztratil a je smutný
a my mu chceme pomoci.

Když se nám to podaří musíme
zahnat Paní zimu, tím že ji pustí-
me po vodě, a� odplave pryč.

Velkým nadšením pro rodiče
byla zpráva, že bychom mohly
s dětmi navštěvovat SOLNOU
JESKYNI.  Dětem se tam moc
líbí a snad jim tato metoda po-
může od problémů s rýmou
a kašlem.  

Dobří lidé ještě žijí
V jednom z e-mailů, došlých do

naší mateřské školy, se na nás
obrátil fond "SIDUS", který nás
požádal o finanční pomoc pro-
střednictvím prodeje drobných
předmětů. Výtěžek  je použit na
pomoc dětem s onkologickými
nemocemi. Samozřejmě jsme re-
agovaly kladně. Pomocí letáčků
jsme oslovily rodiče a jako vždy
jsme se setkaly s pochopením.
Sbírky se zůčastnili rodiče i za-
městnanci obou školek. Výtěžek
1 570,-Kč byl zaslán na adresu
příslušného fondu. Děkujeme
všem, kteří se této sbírky zúčast-
nili.                         Kolektivy 

mateřských škol

Církev československá husitská ve Vamberku
Farářka Mgr Alena Naimanová, 516 01 Rychnov nad Kněžnou, 

Bezručova 16, Telefon: 494 534 854, 739 071 416, 
e-mail: naina@seznam.cz, důvěrnice: Alenka Jánková

Změna: od 1. května  2006 se konají bohoslužby vždy v lichou kalendářní
středu již v 18,- hodin v 1. poschodí nad květinářstvím vedle radnice. 

Bohoslužby v dubnu 2007: 11.4. v 18 hodin, 25.4. v 18 hodin
Další informace na vývěsce na náměstí (přes náměstí proti spořitelně)

Rychlá
půjčka

Tel: 736 169 803
739 233 249

Půjčíme Vám 
ihned a bez 

ručitele!
Tel: 604 953 652
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA
Je 1. září 1966. Na vambereckou školu
nastupuje nový, mladičký, štíhloučký pan
učitel, Slavoj Horák.

● Slávku s jakými pocity jsi nastupoval na
své první působiště?
S naprosto rozporuplnými. V daný okamžik jsem
byl odborně i teoreticky skutečně velmi dobře při-
praven. Tam problém asi nebyl. Ale jak vést hodinu,
jednat s žáky či rodiči, jak řešit okamžité problémy,
to byla oblast pro mě naprosto neznámá, neprobá-
daná. A navíc jsem si uvědomil, že jsem vlastně v té
době nebyl o moc starší než devá�áci. 
A tak od svého prvního vstupu do třídy jsem se za-
čal učit jak učit! A toto vlastně trvá celý život. Jen
přemoudrý suverén, tedy hlupák, může tvrdit, že už
vzhledem k odučeným létům všechno umí, všechno
zná.
● A co pedagogický sbor? Na které kolegy
si dnes rád vzpomeneš?
Při nástupu jsem ještě stihl vamberecké bardy:
Mirka Šrögla, Bohouše Hudouska a Ludvíka
Poslušného. Na škole již působili Josef Šklíba,
Honza Lakmayer, Josef Dvořáček, Standa Kašpar.
Během svého působení jsem se setkal a rád vzpomí-
nám na Vlá�u Plocka, Lu�ka Bártu či Pepu Macka.
Z děvčat, tedy kolegyň. bych vzpomenul alespoň
Marušku Černohousovou nebo Evičku Müllerovou.
Kolegyň či kolegů bylo během mého působení o-
pravdu velmi mnoho a není v silách mého stárnou-
cího mozku si vzpomenout na všechny. Těm se tím-
to omlouvám. Ale rozhodně nelze zapomenout na
člověka, který toho pro vambereckou školu udělal

velmi mnoho a kterého si nesmírně vážím - pana
ředitele Bohouše Lukavského.
● Za dobu 41 let Ti prošlo rukama spous-
ta žáků, asi je lze počítat na stovky. Určitě
některé zážitky jsou nezapomenutelné.
Budeme-li vycházet ze skutečnosti, že dlouhou do-
bu byly vždy v ročníku třídy A, B, C, D asi po 35-ti
žácích a posledních deseti letech pouze A, B, což
představuje přibližně 23 žáků, můžu říci, že v prů-
měru každý rok jsem odučil kolem sta žáků. Takže
za těch více než 40 let "mí žáci" představují číslo 4
000!!
Zážitků, vzpomínek, jak velmi hezkých, tak méně
radostných, má člověk skutečně dost. Nejlépe se ale
na vše vzpomíná na různých srazech, kde si člověk
obnovuje vzpomínky.
● Pro pány fotbalisty jsi byl spoustu let,
"Pan trenér". Vamberecký mládežnický fot-
bal byl bez Tebe nemyslitelný o Tvé práci,
zejména s mládeží, svědčí vyznamenání
ČMFS - plaketa dr. Václava Jíry.
Trénovat jsem začal v roce 1967. Vlastně rodina,
škola, fotbal a kulturní místnost, kde se scházejí ta-
tínkové, aby vyřešili všechny problémy, to byla zá-
kladní náplň mého života.
Fotbalu jsem věnoval opravdu velmi mnoho času a
to jak ve prospěch vamberecké kopané, tak celoo-
kresní. Ve Vamberku jsem jako trenér působil u pří-
pravky, u elévů, žáků, dorostu a u prvního mužstva
dospělých. Jediný, koho jsem ve vamberecké kopa-
né nevedl, byl "B" tým mužů.
● Co se ti na učitelském povolání jevilo ja-
ko nejzajímavější?

Pestrost a okamžitá neopakovatelnost. V podstatě
lze říci, že každá hodina byla jiná. Ač jsem měl po
sobě třeba fyziku v 9. A, potom 9. B a následovala
9. C a i když byl všude stejný tématický cíl, nikdy si
nebyly hodiny podobné. Vždy stačilo se zeptat jinak
či dostat na náhodnou otázku podivnou odpově� a
následující řešení problému se výrazně začalo lišit
od průběhu hodiny v předchozí třídě.
● Slavoji, jaké je Tvoje životní krédo?
Asi známé, oblíbené, ale neobyčejně pravdivé: ve
světě dochází každou chvilku k mnoha haváriím,
ale nejhorší ze všech je srážka s blbcem.
● Je něco, co bys v životě udělal jinak?
Při mé věčné nespokojenosti a touze po absolutní
perfektnosti mohu říci: asi všechno!
● Je něco, co jsi nestihl ještě udělat?
Ano  - dvě věci! Pořádně vynadat jedné paní učitel-
ce a navštívit Riviéru.
● A co vzkážeš na závěr svým kolegům, žá-
kům a všem vamberákům v den odchodu
do zaslouženého odpočinku?
Za prvé: učte se, učte se, učte se!
Za druhé: berte život plnými hrstmi a až se budete
blížit ke konci svého žití, a� si můžete říci: pro to
všechno skutečně stálo za to žít!
Za třetí: mějte se fajn a občas si vzpomeňte!!
Co dodat? Léta běží vážení a z našeho ko-
lektivu odchází do důchodu náš kolega,
kamarád. Přejeme mu hlavně zdraví, štěs-
tí, pohodu a doufáme, že si za námi najde
cestu i v letech příštích.

Kolektiv pracovníků, ZŠ Vamberk
Otázky kladla: Květa Krpačová

Kdo z vás už byl v Národním divadle
v Praze? Navštívit místo spojené s his-
torií našeho národa se podařilo v ne-
děli 18.března žákům 8.B naší školy.

Celodenní exkurze do Prahy měla
nabitý program. Po vystoupení z vlaku
na Hlavním nádraží v Praze všichni za-
mířili do Národního muzea, kde probí-
há výstava s názvem Lovci mamutů.
Všechny původně nejvíce zajímal origi-
nál sošky Věstonické Venuše, ale velký
dojem zanechal hlavně mamut vytvo-
řený v životní velikosti i další exponá-
ty. Někteří si stihli rychle prohlédnout
i další sbírky muzea.

Druhou částí programu byla pro-
cházka centrem města a seznámení se
zajímavými místy. Žáci viděli pomník
Jana Palacha na chodníku před mu-
zeem, kde se v roce 1969 upálil na
protest proti příjezdu ruských vojsk
do Československa. Postáli jsme
i před sochou sv. Václava a společně
hledali v paměti informace o jeho
osobě a zásluhách pro český národ.
Středem Václavského náměstí jsme
došli k balkónu domu Melantrich, ze
kterého při Sametové revoluci 1989

promluvil k demonstrujícím napří-
klad V.Havel.

Na Staroměstském náměstí jsme si
kromě Orloje prohlédli i místo popravy
českých pánů z roku 1621, pražský po-
ledník i krásný dům U Rotta. Karlovou
ulicí jsme došli na Betlémské náměstí
před Betlémskou kapli, kde kázal J. Hus,
na Národní třídě jsme se zastavili u pa-
mátníku Sametové revoluce v místě, kde
byl průvod studentů rozehnán policií.

Hlavní událostí této neděle bylo
představení opery Prodaná nevěsta
v Národním divadle. Naše místa byla
až na 2. galerii a pohled dolů k jevišti
vzbuzoval v první chvíli obavy.
Prohlédli jsme si výzdobu budovy, ví-
me, jak vypadá slavná Hynaisova opo-
na. Smetanovu operu jsme viděli ve
velice moderním pojetí, někteří pozna-
li i slavné árie, které jsme poslouchali
i zpívali při HV /viz název článku/.
Bohužel indispozice pěvce, který zpí-
val postavu Kecala prodloužila přesta-
vení a zkomplikovala naši cestu domů.

Někoho možná mrzelo, že jsme se
nestihli svézt metrem, ale i tak bylo zá-
žitků víc než dost.

Proč bychom se netěšili…

Nová vyjmenovaná slova se žá-
ci ve 3.A p.u. Kotlářové učili
používat v básničkách, které
vymysleli.

Brzy ráno na Ruzyni koupil 
jsem si známku.
Jazykem ji olizuji, 
marně hledám schránku. 
Nazývám to krátce pech, 
v kapse dopis dál si nech.

Filip Brož, 3.A

Brzy, brzy, brzičko,
bude svítit sluníčko.
Přijede k nám z Ruzyně,
mimčo v pěkné peřině.
Nazývá se Lojzíčkem,
s krásným malým jazýčkem.

Dominika Nedvídková,
3.A

Brzy, brzy, brzyčko, 
dřív než vyjde sluníčko.
Naučím se jazyk český,
správně číst a psát též hezky.
Svoji zemi znát,
města nazývat.
Te� se zrovna učíme, 
kde je v Praze Ruzyně.
Caroline Jane Blezzardová,

3.A

Kat a blázen, 
Revizor 

i Čert a Káča
Každým rokem umožňuje naše

škola zájemcům z druhého stup-
ně čtyři zájezdy na divadelní
představení do Hradce Králové.

V této sezóně uvidíme napří-
klad 20. dubna činoherní zpra-
cování Dvořákovy opery Čert
a Káča, čeká nás i Gogolův
Revizor, v listopadu jsme viděli
hru Arnošta Goldflama Dámská
šatna.

24. ledna odpoledne jsme vy-
razili na hru Voskovce a Wericha
Kat a blázen. 

Celé představení bylo plné pís-
ní, které jsme znali například
z televize a nevěděli jsme, že
jsou z této hry /Když jsem kytici
vázala/. Na jevišti hrála živá ka-
pela a herci výborně zpívali.
V hlavních rolích vystoupili noví
mladí herci. Také hodně barev-
né kostýmy se nám líbily.

Z Klicperova divadla jsme se
do Vamberka vrátili až večer.

Byl to pěkný zážitek, škoda, že
hru nemohlo vidět více dětí,
určitě by se jim také líbila.

Petra Luňáčková, 
8.B, upraveno

Brzy, jazyk, 
Ruzyně



Oddíl Lama gym byl založen
10.10.2005 jako zájmový útvar v
DDM pro děti . Vedoucí a zakla-
datel oddílu Robin Homolka,
mistr republiky v kickboxu a vi-
cemistr republiky v thaiboxu v
současnosti vede v DDM 19 dě-
tí.Po přestěhování domu dětí do
nových prostor a vytvoření malé-
ho sportovního zázemí pro tyto
aktivity se tu začala scházet i
skupina dospělých sportovců,
kteří se zúčastnili již několik
sportovních soutěží. Vedení do-
mu dětí děkuje za pomoc při bu-
dování tělocvičny právě těmto
dospělým sportovcům a panu
Tomáši Langrovi z kostelecké fir-
my Sampet TPL Trading, který
dětskému útvaru poskytuje fi-
nanční podporu.

O zkušenostech z prvních zá-
pasů dospělých se s vámi nejlépe
podělí přímo vedoucí a trenér
Robin Homolka:

Dne 24.2.2007 se v Hradci
Králové konalo AMMAC 2 (ama-
teur mixed martial arts champi-
onships), kterého se zúčastnilo
i šest borců z vambereckého od-
dílu. Po necelých čtyřech měsí-
cích tréninků jsem chtěl, aby mo-
ji svěřenci získali první zkušenost.

V prvním zápase se představil
Ondřej Frejvald. Tento teprve se-

dmnáctiletý fighter, aby si mohl
svoji první zkušeností projít, mu-
sel z důvodu nenastoupení sou-
peře nastoupit se soupeřem o
osm kilogramů těžším. Neměl z
toho vůbec radost, ale šel do to-
ho. I když to měl Ondřej těžké a
prohrál submision technikou (
nasazení škrcení ), byl trenér s
jeho výkonem spokojený.

Ladislav Šanc byl druhým bor-
cem, který se představil. Ani on
neměl jednoduchý zápas. Ve
svých šestnácti letech dostal sice
stejně těžkého, ale o pár let zku-
šenějšího borce. I on prohrál
submision technikou.

Naše skóre dvě prohry.
Třetí nastoupil Václav Malý.

Těžký začátek zápasu pro nás
nevypadal moc dobře. Václav
dostal pár slušných zásahů, ale
vyslyšel mojí rady a po krátkém
push kicku ( přímý kop ), přišla
pěkná sprška boxérských úderů
na bradu,po které se Vencův sou-
peř sesypal k zemi.

A na světě byla první fantastic-
ká výhra. Jediné K.O. dne.
Obrovská radost v naší stáji.

Skóre 2:1.
Baculák Ivan, trénuje měsíc a

půl. Fight …soupeř dostává
hned několik přesných úderů a
padá k zemi. Chytá Ivana za no-

hu a nahoru se mu nechce. Ivan
je nucen bojovat na zemi, kde to
jeho soupeři zápasníkovi více vy-
hovuje. Ivan to začíná mít těžké,
protože jeho soupeři je jasné,
že bojovat s Ivanem ve stoje by
pro něho znamenalo rychlý ko-
nec. Ivanovi nezbývá nic jiného
než se snažit vyhrát zápas, který
nediriguje. Vítězí nasazením škr-
cení na krk (submision). Skóre
se vyrovnává. Dva prohrané, dva
vyhrané.

Roman Plašil nemá tolik natré-
nováno, ale žádá trenéra, aby ho
přihlásil. Jede. Doptává soupeře,
který oproti němu vypadá o něko-
lik tříd výše. Nacvakaného         a
prorýsovaného. Dostává ukázko-
vou páku na ruku a prohrává.
Avšak smekáme - je náš. A skóre je
tři prohrané a dva vyhrané zápasy.

Tito všichni borci nastoupili
v shootfightingu. Na řadu při-
chází submision wrestling. V ní
máme poslední želízko v ohni.
Sedmnáctiletého Marka Malého.
V shootfightingu nemá soupeře
a když už přijel… Marka ale če-
ká více zápasů. Takže jdeme na
to. Prvního soupeře poráží již po
třiceti sekundách krásným škrce-
ním (submision). Druhý zápas je
finálový. Marek poráží na body
druhého soupeře a jeho dvěma
zápasy se nám skóre obrací. Tři
prohrané a čtyři vítězné! A tak
tři zlaté medaile pro naše "no-
váčky", a to jsme jeli jen pro zku-
šenost. Jsem hrdý a pyšný na své
svěřence. Jen tak dál a žádné no-
sy nahoru! Skromnost vás zave-
de dál.      

Robin Homolka 
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DDM VAMBERK

VÝPRAVY
ZA DOBRODRUŽSTVÍM

23. - 27. července 2007
● Pondělí 23.7. ŠIKOVNÉ  RUČIČKY 8.30 - 15.00
dopoledne: keramika
odpoledne: sportovní hry
oběd ve školní jídelně
● Úterý 24.7. POKLAD NA JEZEŘE - výlet
odjezd autobusem od kašny v 9.00
s sebou dobré oblečení a obuv, jídlo na celý den, plavky
příjezd do 18.00
● Středa 25.7. POHÁDKOVÝ DEN 8.30 - 15.00
dopoledne: různé výtvarné techniky 
odpoledne: výprava za hejkalem
oběd ve školní jídelně
● Čtvrtek 26.7. VODNICKÉ RADOVÁNKY
celodenní koupání  na koupališti ve Vamberku nebo Třebechovicích.
Jídlo a pití s sebou, sraz v DDM v 8.30. Noční přespání v DDM, nut-
ný vlastní spacák, sportovní oděv, věci na spaní, hygienické potřeby,
večeře a snídaně v DDM zajištěna
● Pátek 27.7. NETRADIČNÍ OLYMPIÁDA do 14.00
soutěže, hry, sportování, oběd ve školní jídelně
Cena za celý týden 500,- Kč             
Přihlášky odevzdat do 15. června.

Dům dětí a mládeže ve Vamberku vám nabízí

BÁJEČNÉ LÉTO
chata Webrovka       

9. - 20. července 2007, cena 3 400,- Kč
Pobyt na rekreační chatě asi 20 km od Trutnova pod vr-
cholky Krkonoš. Ubytování na pokojích s povlečením, so-
ciální zařízení společné.
Sportovně turistické zaměření, výtvarná činnost (keramika, malo-
vání na hedvábí, práce s přírodninami),celotáborová hra. V ceně je
pobyt, doprava, základní pojištění, vedoucí, výlety, vstupné do a-
kvaparku, materiál, návštěva zookoutku, ovčí farmy, použití stolní-
ho tenisu, elektronických šipek, vířivka. Možná vás navštíví Indián,
středověký rytíř a odvážní se budou moci svézt na vysuté lanovce.
Dobrodružství zajištěno!!
Vhodné i pro menší děti. Odborný pedagogický dozor zajištěn!

Přihlášku a zálohu 1000,- Kč je nutné zaplatit do 15.květ-
na, doplatek do 10. června hotově nebo na účet, který vám
sdělíme. Informativní schůzka rodičů k organizaci tábora
se bude konat V DDM v sobotu 16. června od 9.30 hodin.

SEBEOBRANA V DOMEČKU

DDM pořádá výstavu pod názvem 

"Z truhličky naší babičky",
která se bude konat od 16.dubna do 4.května 

v prostorách DDM (Jugoslávská ul.).
Ohlédnutí do historie odívání, módy pro děti i dospělé

a ukázky předmětů nejen z minulého století.
Otevřeno denně (mimo sobot a nedělí) 

od 9,oo do 16.oo hodin, v pátek do 15.oo hodin 
a v případě zájmu jiného času možná domluva 

na tel.č. 494 541 545.
Příspěvek na výstavu děti 5,- Kč, dospělí 10,- Kč

SRDEČNĚ VÁS ZVEME !!!
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telefon: 494 541 484, e-mail: mestsky.klub@vamberk.cz
www.vamberk-city.cz

PROGRAM DUBEN - KVĚTEN 2007

● Dne 26. 2. 2007 oslavili zla-
tou svatbu manželé EMILIE
a VERNER HALBGEBAUE-
ROVI. Do dalších společných
let hodně zdraví přejí

děti s rodinami.

● Dne 12. dubna 2007 uplyne 7 let co nás navž-
dy opustila paní MARIE CHMELÍKOVÁ
z Vamberka. Všichni kdo jste ji znali a měli rádi,
vzpomeňte s námi.

Manžel, dcery a syn s rodinami

● Dne 23. března by oslavila 60. narozeniny
paní ZDEŇKA SOKOLOVÁ z Vamberka. 

Vzpomínají 
manžel, dcery a syn s rodinami

Společenská kronika

VZPOMÍNKA

BLAHOPŘÁNÍ

PRANOSTIKY NA DUBEN
…..duben ještě tam budem….
Sníh dubnový jako mrva pohnojí
Mokrý duben - hojná úroda.
Jaký duben - takový říjen.
V dubnu hrom - nebojí se mrazu strom.
Prší-li na 1. dubna, bývá mokrý máj.
Je-li Zelený čtvrtek (5.4.) bílý, tak je léto teplé.
Prší-li na Velký pátek (6.4.), je k doufání úroda.
Velký pítek deštivý, celý rok je žíznivý.
Když prší do božího hrobu (7.4.), bude žíznivý rok.
Na Boží-li hod velikonoční prší, sucho úrodu poruší.
Jiří a Marek (24. a 25.4) - mrazem nás zalek.
Kolik mrazů do svatého Jiří, tolik do svatého Václava.
Na svatého Jiří vylézají hadi a štíři.  
Mrzne-li na svatého Vitala (28.4.), mrzne ještě 40 dní.

Významná životní jubilea:

duben

75 let: Pavlišta Aleš
Zemaníková Hana

80 let: Kulička Bohuslav
Morávková Jarmila

85 let: Weis Václav
Pernická Ludmila
Neugebauerová Marie
Šíla Bohuslav
Dušková Irena

V únoru se narodili
Jedlička Jiří                               
Zahálka Michal                          
Gombošová Tereza                      
Pavelka Matěj                             
Kovář Roman         

V březnu sňatek uzavřeli: 
Jan Mádle a Alžběta Lacková

V únoru jsme se rozloučili:
s Jaroslavem Balášem                 
s Vladimírem Myšákem               
s Alenou Vondrovou

● 13. dubna ve 20.00 hodin
BLADEX - rocková zábava.
Vstupné 50,- Kč. 
● 20. dubna v 8.30 a v
10.00 hodin
HODINA ZPÍVÁNÍ VE ZVĚŘINCI
Komponovaný pořad určený pro
malé i velké uši, ve kterém si dě-
ti i dospělí mohou se samotným
autorem Jaroslavem Uhlířem
zazpívat známé písně. 
Vstupné 25,- Kč.
● 22. dubna v 19.30 hodin
CHVÁLA BLÁZNOVSTVÍ
Něžně drsná komedie Axela
Hellstenia a Kjella Bjarne vyprá-
ví naprosto výjimečný příběh
dvou pacientů, kteří se dostávají
z ústavu do sociálního bytu, aby
se naučili žít v normální společ-
nosti. 
Hrají: Vladimír Dlouhý, Michal
Dlouhý, Vasil Fridrich, Eva
Leinweberová.
Vstupné 160,- Kč.
● 28. dubna v 19.00 hodin
EVA A VAŠEK
Koncert.
● 1. května v 15.00 hodin
KONCERT LÁZEŇSKÉHO OR-
CHESTRU A HOSTŮ
● 9. května v 19.30 hodin
DVA MUŽI V ŠACHU
Mistrně psaná divadelní konver-
začka Miroslava Horníčka je situ-
ována do malé italské vesničky
osmnáctého století, kde rozverně
popisuje úsměvnou zápletku.
Hrají: Oldřich Navrátil, Mojmír
Maděrič, Petra Hobzová, Kateři-
na Petrová, Otmar Brancouzský.
Vstupné 160,- Kč.
● 14. května v 19.00 hodin
LYRA DA CAMERA
Účinkují: 
Jitka Navrátilová - cembalo
Johana Rosická - soprán        
Bledar Zajmi - violoncello 
Záměrem dramaturgie programu
je představit díla předních českých
skladatelů období baroka, klasicis-
mu až po začínající romantizmus,
který je reprezentován díly vam-
bereckého rodáka Jana Václava
Hugo voříška. V programu jsou
zařazena rovněž některá díla W. A.
Mozarta, který byl v Praze častým
hostem a rád se vracel mezi "své
Pražany". Stěžejní na koncertu u-
vedenou skladbou je árie Bella
mia fiamma, adié, kterou Mozart
věnoval pražské pěvkyni a přítel-
kyni Josefině Duškové, manželce
F. X. Duška. Vstupné 50,- Kč. 

BURZA
oděvů a doplňků do tanečních

příjem: 14. května
8.00 - 11.00   12.00 - 16.00

prodej: 15. května
8.00 -  11.00   12.00 - 17.00

výdej:  16. května
8.00 - 11.00    12.00 - 16.00
Manipulační poplatek 20,- Kč.

Městský klub Sokolovna Vamberk 
přijímá chlapce 
do kurzu tance 

a společenské výchovy.
Zahájení září 2007.
Tel. 494 541 484.

Velikonoční 
jarmark

V předposlední březnovou so-
botu se velký sál včetně jeviště
a přísálí Městského klubu Soko-
lovna proměnil v rozmanitou té-
matickou výstavu. Pořádání veli-
konočního jarmarku se zde stalo
již tradicí. O dominantní aranž-
má se postaraly šikovné ruce žen
z květinářství "Sluníčko", které se
v MKS podílejí i na dalších  akcích
podobného charakteru. Ostatní
prostory zaplnili prodejci řemesl-
nými výrobky.  Široká nabídka
pomlázek, malovaných kraslic,
ošatek, vitráží, keramiky, dekora-
tivního textilu,  perníků a jiných
sladkostí, tak v dostatečné míře
naplňovala představy příchozích,
vždy� mnozí zde trávili celé dopo-
ledne. K příjemné atmosféře
a spokojenosti přispěla možnost
posezení s občerstvením a hudbou. 

Zdeňka Freivaldová
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Sportovní kalendář duben 2007
11. duben 17:00 ST Vamberk B Voděrady B muži"B" Vamberk
14. duben 9:30 SO Kostelec n.O. Vamberk st.žáci Kostelec n.O.
14. duben 11:15 SO Kostelec n.O. Vamberk ml.žáci Kostelec n.O.
14. duben 14:45 SO Vamberk Předměřice dorost Vamberk
15. duben 16:30 NE Jaroměř Vamberk muži "A" Jaroměř
21. duben 14:45 SO Rychnov B Vamberk dorost Rychnov B
21. duben 17:00 SO Dobré B Vamberk B muži"B" Dobré B
22. duben 9:00 NE Vamberk Čermná přípravka Čermná
22. duben 13:30 NE Vamberk Hronov ml.žáci Vamberk
22. duben 15:15 NE Vamberk Hronov st.žáci Vamberk
22. duben 17:00 NE Vamberk České Meziříčí muži "A" Vamberk
28. duben 9:00 SO Vamberk Černíkovice přípravka Vamberk
28. duben 9:00 SO Vamberk Přepychy přípravka Vamberk
28. duben 9:00 SO Černíkovice Přepychy přípravka Vamberk
28. duben 9:00 SO Vamberk turnaj malá kopaná Vamberk
28. duben 14:45 SO Vamberk Meziměstí dorost Vamberk
28. duben 17:00 SO Hronov Vamberk muži "A" Hronov
29. duben 9:30 NE Solnice Vamberk st.žáci Solnice
29. duben 11:15 NE Solnice Vamberk ml.žáci Solnice
29. duben 17:00 NE Vamberk B Kost. Lhota B muži"B" Vamberk
06. květen 9:00 NE Vamberk Týniště přípravka Vamberk
06. květen 9:00 NE Vamberk Častolovice přípravka Vamberk
06. květen 9:00 NE Týniště Častolovice přípravka Vamberk
06. květen 13:30 NE Vamberk Doudleby n.O. ml.žáci Vamberk
06. květen 14:45 NE Jaroměř Vamberk dorost Jaroměř
06. květen 15:15 NE Vamberk Doudleby n.O. st.žáci Vamberk
06. květen 17:00 NE Vamberk Babí muži "A" Vamberk
08. květen 17:00 ÚT Nové Město Vamberk muži "A" Nové Město
12. květen 9:00 SO Vamberk turnaj malá kopaná Vamberk
12. květen 14:45 SO Vamberk České Meziříčí dorost Vamberk
12. květen 17:00 SO Kratonohy Vamberk muži "A" Kratonohy
13. květen 9:00 NE Vamberk České Meziříčí přípravka Vamberk
13. květen 9:00 NE Vamberk Rychnov B přípravka Vamberk
13. květen 9:00 NE Vamberk Ž�ár přípravka Vamberk
13. květen 9:00 NE České Meziříčí Rychnov B přípravka Vamberk
13. květen 9:00 NE České Meziříčí Ž�ár přípravka Vamberk
13. květen 9:30 NE České Meziříčí Vamberk st.žáci České Meziříčí
13. květen 11:15 NE České Meziříčí Vamberk ml.žáci České Meziříčí
13. květen 17:00 NE Vamberk B Olešnice muži"B" Vamberk

Změny konání fotbalových utkání vyhrazeny. Veškeré změny budou uvedeny v regionálním tisku, na in-
ternetu a zejména vývěsní skříňce v Žamberecké ulici ve Vamberku.

František Michera, sekretář FO TJ Baník Vamberk

Po zimní přestávce se začne opět rozbíhat na
konci března tzv. jarní sezóna. Mnoho oddílů
využívá tohoto netradičně teplého počasí k
mapovým tréninkům a k víkendovým soustře-
dění. Také náš oddíl postupně začal přecházet
z tréninků v tělocvičně do okolí chaty Vyhlídky
k mapovým metodám. V době kdy vyjde tento
zpravodaj bude mít většina členů první pří-
pravné závody v Bělči nad Orlicí za pořadatel-
ství hradeckého oddílu. Jarní sezóna se napl-
no rozběhne poslední víkend v březnu a skon-
čí týden před letními prázdninami.

Stejně jako v loňském roce tak i letos náš
oddíl uspořádá jeden ze závodů východočes-

kého poháru. Bude se konat v Kostelecké
Lhotě (1.5.2007) a přípravě se budou věno-
vat všichni členové oddílu, nebo� pořádáním
závodů můžeme získat tolik důležité finanč-
ní prostředky pro chod oddílu. Na konci
roku jsme zažádali o grant na  tyto závody
u Královehradeckého kraje, věříme že vše
bude kladně vyřízeno stejně jako v loňském
roce. Město Vamberk (sportovní komise) ta-
ké přispěje z rozpočtu města rozumnou část-
kou na sportující mládež za což děkujeme.

Na příští rok se náš oddíl přihlásil do výbě-
rového řízení na uspořádání národní ligy.
Centrum závodu jsme doporučili v okolí cha-

ty Vyhlídky, věříme že nám podaří prosadit
v tvrdé konkurenci a dostat tak po delší pau-
ze větší závody do Vamberka.

V dalším čísle Vás již budeme informovat
o výsledcích našich členů v pohárech.

Termínovka: 31.3. Slavia HK-Svinary,
14.4. OK99 HK-Michnovka, 21.4. Pardubi-
ce-Vápenný Podol, 1.5. Vamberk-Kostelecká
Lhota, 5.5. Kunvald-Zadní Důl, 12.5.
Trutnov-Petříkovice, 13.5. Trutnov-Krako-
nošovo náměstí, 27.5. Dobruška-u bazénu,
23.6. Jilemnice-Buřany

Zpracoval Karel Rykala

Poděkování
Fotbalový oddíl Baníku Vam-

berk děkuje všem sponzorům
a dárcům tomboly "Sportovního
plesu". I Vaší zásluhou po pořa-
datelstvím FO B. Ve Vamberku
proběhl ples 23. 2. 2007 na veli-
ce slušné úrovni.

DĚKUJEME ZA VAŠÍ VSTŘÍC-
NOU SPOLUPRÁCI!!!
Hlavní sponzoři plesu:
CLIM TECH Rychnov nad Kněžnou
DANUBIA s. r. o. Gábor  Konyia, Rychnov nad Kněžnou
LIKÉRKA DRAGOUN, Gábro Konyia

Ostatní sponzoři plesu:
Tiskárna UNIPRINT
TYPOS CZ RK
GAPA s. r. o.
Řetězy Vamberk
STAMONT RK
M+F Tobiškovi - strojní výšivka
Sokol - Kuchyně, interiéry
LUTO Alena a Tomáš Bartošovi
ADEVA školní jídelna
Chata Jitřenka Zdobnice
Bartoš - Pneuservis
Lukavský Panther
RaaB KARCHER STAVIVA
TIP BAR s. r. o. Vamberk
VASPO Vamberk
Stavební společnost B&R s. r. o.
Provazník Radek LANA
Vacek Milan - EKOPART
Lékárna NIKA
Vondra Sběrné suroviny
Vi	ourek - železářství
Andrys - maso uzeniny
VKV Vamberecká krajka
Lékárna ASTRA
Zeintek M. - prodej ryb, Peklo
Bártová drogérie
Kratochvílová - kadeřnictví
Švandrlík - stavebniny
AZ METAL Anders
Krausová - Mléčná jídelna
Sejkorová Jana
Láska - podlahové krytiny
Veverka F. - Pekelská hospoda
Lékárna u Černého Orla
Vídeňský Potštejn, vodoinstalace, topenářství
Elektro u Petříků
Květiny Blanka Vamberk
Souček Jan
VAMBEKON VAMBERK
Obst Milan Vinotéka RK
Drogerie TETA
WELDION s. r. o.
Správa sport. zařízení Vamberk
Páral Radim - autodoprava
Velísek  L. WIREMETALL
IZOL 94 s. r. o.
Račákovi - zelenina Vamberk
ZOO prodejna U MAXE
Ptáčková Věra
Auto Hájek Vamberk
PRO AUTO Vamberk
Fortuna Moucha BAR
Palčisko Antonín
KOKI Vamberk
Schediwy klenoty
Drogerie STREJDA
EVČ Pardubice s.r.o. Atelier RK
Pavlišta Karel předseda TJ Baník
Dětská móda Kačenka
Potraviny Spurný
SAFETY Matějka Pavel
F. Holoubek včelař
IZOLCENTRUM s. r. o.
PEWAG Vamberk
Kubíček - foto
Autoopravna START

ODDÍL ORIENTAČNÍHO BĚHU VAMBERK
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V sobotním odpoledni 10. břez-
na 2007 se sešla v malém sálku
sokolovny valná hromada Sokolů
ke zhodnocení své činnosti v roce
2006. Uvítal je prostor vyzdobe-
ný sokolskými vlajkami, květina-
mi, bustou Dr. M. Tyrše a prostře-
nými stoly, kde již tradičně sestry
z vlastních zdrojů napekly různé
druhy lákavých moučníků.

Po zaznění sokolské znělky za-
hájila jednání starostka TJ Sokol
Vamberk sestra Jana Lžíčařová.
V úvodu byli přivítáni všichni pří-
tomní, včetně hostů. Za TJ Sokol
Týniště nad Orlicí starostka sest-
ra J. Horská a bratr J. Dušek, za
TJ Sokol Lupenice sestra M.
Cizinská a bratr L. Hlavatý. Za
město Vamberk člen Rady města
p. J. Pinkas. Minutou ticha byla
uctěna památka členů, kteří
opustili sokolské řady - sestry B.
Vejsadové, bratra K. Bačiny a bra-
tra L. Jánka, kde bylo vzpomenu-
to i jeho dlouholetých zásluh.
Vedením schůze byla dále pově-
řena místostarostka sestra J.
Kurucová. Sestrou Dolečkovou
byla přednesena kontrola plnění
Usnesení z valné hromady kona-
né 25.3.2006. Víle byly splněny
a podrobněji rozepsány ve zprá-
vách vedoucích cvičitelů.

Hlavní zpráva hodnocení čin-
nosti přednesená starostkou J.
Lžíčařovou připomněla krásné
zážitky ze XIV. Všesokolského sle-
tu. Poděkováno bylo cvičitelkám
M. Dolečkové, V. Vídeňské, E.
Hostinské, M. Bartošové i všem
cvičencům a dozoru N. Hudous-
kové a A. Podolské. Připomenuta
byla i úspěšná akademie, která
naplnila diváky velký sál
Sokolovny. Dále byly zhodnoceny
i velmi dobré výsledky ostatních
sportovních oddílů, zvláště mezi-
národní úspěchy karatistů a kick-
boxu. Oddíle Karate již tradičně
organizuje mezinárodní turnaj
jako přebor České obce sokolské.
Tento náročný úkol pod vedením
L. Luxe je vždy dobře připraven
o čemž svědčí i skutečnost, že pro
rok 2007 je na tuto akci zajištěna
finanční dotace ČOS. Další for-
mou zajištění financí je podání žá-
dostí o grant ČOS. Ty budou před-
loženy dvě - na sportovní soustře-
dění talentované mládeže pro od-
díl Karate a na sportovní soustře-
dění mládeže pro oddíl Basket-
balu. Nejobtížnější úkol pro TJ
Sokol je získávání finančních pro-
středků na různé akce. Ale i přes
určité potíže se tento úkol v loň-
ském roce podařilo vyřešit.

Sestře V. Tajfrové se za pečlivé
vedení pokladny Sokola a svědo-
mitou zprávu o hospodaření do-
stalo od revizní komise uznání
absolutoria.

TJ Sokol Vamberk má pět obsa-
hově rozdílných oddílů. Je to vše-
strannost, basketbal, karate,
kickbox a capoeira. 

VŠESTRANNOST byla zhodno-
cena ve zprávě náčelnice sestry
M. Bartošové. Většina činnosti
směřovala r. 2006 k celostátní so-
kolské slavnosti XIV. Všesokol-
skému sletu, kterého se z
Vamberka zúčastnilo 48 cvičen-
ců. Mladší žákyně pod vedením
V. Vídeňské cvičily skladbu "Roz-
kvetlá louka", kde 18 žákyň tan-

čilo na hudbu M. Davida s obru-
čemi a stuhami. Starší žákyně,
dorost, mladší muži a ženy nacvi-
čili s Erikou Hostinskou svižnou
skladbu "Výlet s aerobikem", kde
zněly hity I. Mládka. Pod vede-
ním M. Dolečkové na písničky
K. Hašlerka nacvičily starší ženy
skladbu pro věrnou gardu "Ta na-
še písnička česká" a s M.
Bartošovou mladší ženy nacvičily
skladbu M. Dvořáka aj. Šlitra
"To všechno přines čas". S nastu-
dovanými skladbami vystoupili
cvičenci a župních sletech v
Pardubicích a Hradci Králové a
začátkem července na Všesokol-
ském sletu v Praze. Po prázdni-
nách se připravovala sokolská
akademie, kde kromě ukázek sle-
tových skladeb mladší žactvo
převedlo různé cviky a žíněn-
kách, kladinkách a v přeskoku,
starší žactvo odvážné skoky přes
švédskou bednu, na trampolíně
a mnohé jiné. Akademie byla
zpestřena i ukázkou tréniku mla-
dých adeptů basketbalu, ukázka-
mi bojových tanců capoeira a brek
dance i vystoupením členů oddílu
karate. V závěru bylo M. Bartošo-
vou poděkováno všem vedoucím
i cvičícím, dále ZŠ, která umožňu-
je pravidelné cvičení a hlavně
představitelům města a jejich fi-
nanční podpoře, která umožnila
účast v tak hojném počtu na XIV.
Všesokolském sletu v Praze.

Za oddíl BASKETBALU podával
zprávu bratr M. Vajda. V loňském
roce byla do soutěže Oblastního
přeboru Východočeského kraje při-
hlášena dvě družstva. Družstvo
mužů a družstvo staršího dorostu
ve věku 15 až 17 let. V roce 2005
bylo založeno družstvo děvčat ve
věku 12 až 14 let, družstvo sou-
stavně trénuje. Děvčata odehrála
několik přátelských utkání, kde u-
kázala, že se nenechají jen tak po-
razit. Dále je v oddílu družstvo mi-
ni žáků, kteří se jeví velmi nadějně.

L. Lux seznámil členstvo se situ-
ací v oddílu KARATE, kde došlo
v r. 2006 ke změnám. Na začátku
roku mělo dojít k posílení oddílu
členy ze zaniknuvšího oddílu
Karate Mlok. Nastoupilo pět začá-
tečníků, z vyspělých závodníků
však nikdo. Přesto oddíl vybojoval
úspěchy na mezinárodních soutě-
žích v Chorvatsku, Slovinsku,
Polsku a Slovensku. Totéž platilo
i pro domácí závody. Začátkem
prázdnin odešli i další vyspělí zá-
vodníci. Ale přihlásilo se šest no-

vých, kteří složili zkoušky na STV
a na podzim už oddíl sbíral meda-
ile na soutěžích. Na Mistrovství
kraje ve Dvoře Králové byly získá-
ny dva tituly Mistra kraje. V roce
2006 oddíl získal celkem 5krát
zlato, 8krát stříbrnou medaili
a 12krát bronz. Dále se podařilo
oddílu prosadit soutěž Shotokan
cup do významných akcí ČOS.
Karatisté měli i víkendové soustře-
dění na chatě v Prachovnicích
a mají už vypracovaný kalendářní
plán soutěží pro rok 2007.

Oddíl KICKBOXU pod vedením
D. Kabourka dosáhl skvělých vý-
sledků. Zúčastnil se čtyř důleži-
tých turnajů a jednoho exhibiční-
ho vystoupení na Večeru profesio-
nálního boxu. První turnaj byl
Národní pohár v Klatovech 35.3.
D. Kabourek zde vybojoval 3. mís-
to. Druhý - Národní pohár Moravy
se konal v Brně 15.4. a skončil pro
náš Sokol druhým místem
D. Kabourka a třetím místem
T. Macháčka. Další mezinárodní
Czech.open 27.5. (patří mezi tři
největší turnaje v kickboxu v
Evropě) skončil významným úspě-
chem našich borců. D. Kabourek
dosáhl prvního místa, tedy zlatého
ocenění a T. Macháček druhého,
tedy stříbra. 7.9. byli pozváni k ex-
hibičnímu vystoupení do Prahy
v hotelu Evropa na Večer profesio-
nálního boxu. Zde šlo spíše o před-
vedení bravurních technik pro di-
váky. Posledním turnajem bylo
Mistrovství české republiky
v Olomouci 30.9. Zde dosáhl velmi
dobrých výsledků P. Špona, umístil
se na čtvrtém postu. Vynikajícího
výsledku dosáhl David Kabourek,
který vyhrál a svými výkony si říká
o místo v české reprezentaci.

Nejkratší dobu působnosti má
oddíl specifického bojového tan-
ce CAPOEIRY vedený A. Jeníčko-
vou, přesto už v roce 2006 dal o
sobě na mnoha společenských
akcích vědět zajímavými, často

obtížnými prvky ve svých vystou-
peních. I pro rok 2007 už má při-
pravený orientační plán různých
vystoupení, např. tří denní works-
hop capoeiry v Vamberku, vystou-
pení na 150tiletém  výročí vam-
berecké knihovny nebo vystoupe-
ní na nesoutěžní taneční přehlíd-
ce "Pohyby" a mnohá další.

Členská základna měla k 31.12.
2006 141 členů, z toho dospělých
80, dorostu 8 a žactva 53. Letošní
valná hromada byla volební.
Starému výboru bylo starostkou
Janou Lžíčařovou poděkováno
a nově zvolenému, kde došlo k
obměně dvou odstupujících čle-
nek D. Kubcové a L. Wildové za
mladší V. Tomáškovou a J. Bartoše
popřáno hodně úspěchů. Na žup-
ní konferenci byla odsouhlasena
jako vyslanec J. Kurucová (ná-
hradník J. Vrkoslavová) a jako
delegát J. Lžíčařová (náhradník
M. Bartošová). Do předsednictva
Orlické župy byl navržen jako sta-
rosta L. Kozák a člen J. Lžíčařová.

Rozpravy se zúčastnili hosté z
Týniště nad Orlicí, kteří vysoce
hodnotili dosažené výsledky TJ
Sokol Vamberk. Za město podě-
koval za bohatou činnost, výbor-
né výsledky nejen na domácí pů-
dě ale i na mezinárodním poli
pan J. Pinkas. Zároveň při oceně-
ní sokolské práce doporučil, aby
tato činnost byla pravidelně zve-
řejňována i v průběhu roku.

V závěru bylo přijato usnesení,
kde se schvalují přednesené zprá-
vy a uloženo plnění cílů z progra-
mu jednotlivých oddílů:
Všestrannost 
- připravit dva cvičence k účasti

na soutěži České obce sokolské
- zajistit proškolení cvičitelů
- spolupracovat se ZŠ na revizi

nářadí
Basketbal 
- zajistit účast v oblastní soutěži
- připravit letní soustředění
Capoeira 
- naplnit program akcí na rok

2007 
Karate 
- zajistit kvalitní přípravu na zá-

vodní sezónu 2007 
- finančně a organizačně zabez-

pečit uspořádání mezinárodní-
ho turnaje karate, který bude
zároveň i přeborem ČOS

Výbor jednoty 
- zajistit finanční prostředky na

plánované akce
- uspořádat turistický zájezd

Tělocvičná jednota SOKOL VAM-
BERK chce i nadále přispívat k po-
silování fyzické zdatnosti, která
souvisí s upevňováním zdraví a ke
sportovnímu vyžití v dobrém
a přátelském prostředí.

Danuše Kubcová

Sokolská 
valná hromada
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Dříve než budeme hovořit
o pekelském nohejbale, rád bych
Vás čtenáře seznámil s historií
a vývojem tohoto krásného čes-
kého sportu. Za počátky nohej-
balu v Českých zemích je někte-
rými zdroji považován rok 1922.
Tehdy dorostenci sportovního
klubu Slavia Praha hráli hru "fot-
bal přes provaz". Provaz později

nahradila opravdová sí�, hraje se
s lehčím balónem a hra získala
svoje pravidla. Nohejbal slučuje
prvky fotbalu (míč, kopy, hra
hlavou), tenisu (výška sítě,
jeden dopad míče) a volejbalu
(jeden dotek míče, tři doteky
celkem). První opravdu nezpo-
chybnitelné důkazy o hraní no-
hejbalu pochází z období před
začátkem druhé světové války.
Prvními průkopníky byli ligoví
hráči fotbalu, např. i nám všem
známý "Pepi Bican".

Dnes už má nohejbal své pra-
videlné tuzemské i mezinárodní
soutěže a přirozeně také Mist-
rovství světa i Evropy. Tyto sou-
těže a vrcholné akce jsou organi-
zovány tuzemskými nohejbalo-
vými svazy a mezinárodní orga-
nizací IFTA (Internationale
Fotballtennis association) se síd-
lem v Bruselu. V současné době

zaznamenává nohejbal význam-
ný mezinárodní rozvoj a stává se
v mnoha zemích velmi populár-
ním sportem. 

Nohejbal v Pekle nad Zdobnicí
má letitou tradici. Pekelští léta
patřili mezi pravidelné účastníky
turnajů neregistrovaných hráčů.
V posledních pěti letech zazna-
menává pekelský nohejbal velký
výkonnostní vzestup a to takový,
že v okrese Rychnov nad Kněž-
nou v podstatě nemá vážnější

konkurenci o čemž svědčí i vý-
sledky všech místních turnajů,
kterých se naši hráči účastnili.
V loňském roce se proto pekelští
rozhodli přihlásit družstvo mužů
a žáků do Královéhradeckého
krajského přeboru. Především
družstvo žáků prokázalo svoje
kvality a potenciál a hned ve své
první soutěžní sezóně vybojova-

lo první místo v kategorii trojic
a singlu odkud postoupilo na
Mistrovství ČR. Právě v této mla-
dé generaci je budoucnost a udr-
žení Pekelské nohejbalové tradi-
ce. Družstvo mužů je rovněž vel-
mi mladé a ambiciózní. Ve své
první soutěžní sezóně si upevni-
lo pozici v krajském přeboru
a prokázalo, že se mezi krajskou
elitou neztratí. V loňském roce
se hráči zúčastnili více než pat-
nácti turnajů a na osmi z nich
získali trofej nejcennější.

Každý rok pořádá TJ Peklo dva
nohejbalové turnaje pro širokou
veřejnost. Tyto turnaje jsou velmi
oblíbené a účastní se jich nohej-
balová elita z hradeckého i par-
dubického kraje. Prvním z nich je
memoriál Pavla Arnošta a letos
v květnu se uskuteční již 18. roč-
ník tohoto tradičního nohejbalo-
vého turnaje. Poslední srpnová
sobota už neodmyslitelně patří
nohejbalovému turnaji "Pekelská
smeč", který má za sebou pět ús-
pěšných ročníků. Turnaj bývá
každoročně velmi kvalitně obsa-
zen a před rokem jej dokonce
zdobilo několik ligových a extra-
ligových hráčů včetně dvou
reprezentantů. Poslední ročník
ovládla domácí trojice a pohár
tak zůstal alespoň na rok doma. 

Koncem dubna začíná nová
soutěžní sezóna, na kterou se pe-
kelští odpovědně připravují.
Součásti přípravy jsou pravidel-
né tréninky, účast na halových
turnajích a začátkem března ta-
ké zimní soustředění, v rámci
kterého zavítali pekelští do
Rokytnice v Orlických horách,
kde strávili tři dny dvoufázovým
tréninkem v místní sportovní ha-
le. Nacvičovaly se především jed-
notlivé herní činnosti a modelo-
vé herní situace. Trénink ještě
doplňovala posilovna, kondiční
cvičení a sauna. Poslední prověr-
kou před začátkem soutěžního
ročníku jsou přátelská utkání s
celky Žamberka a Litomyšle. 

V pekelských barvách se objeví
dvě nové tváře, Martin Váňa a
Milan Skýba, kteří doplní zá-
kladní osu týmu. 

Sestava družstva mužů:
Jedlinský Jakub, Pyskatý Ladis-
lav, Jindra Michal, Hostinský
Michal, Váňa Martin, Prachař Pa-
vel, Janeček Josef, Skýba Milan,
Bier Milan, Bednář Vladimír, Krej-
čík Jan, Jindra Pavel a Krunka Pavel

TJ Peklo - oddíl nohejbalu pořá-
dá průběžně nábor žáků ve věku
8 až 12 let. Případní zájemci se
mohou přihlásit u p. Jedlinského
na tel.č.: 775 986 985.

Nyní již nezbývá než popřát pe-
kelským mnoho úspěchů a dobrý
vstup do nové soutěžní sezóny.  

J.J.  

Nohejbalisté v Pekle nad Zdobnicí 
se připravují na novou sezónu 
v krajském přeboru

Horní řada - Jindra Michal, Skýba Milan, Pyskatý Ladislav, Prachař Pavel, Váňa Martin, druhá řada -
Krejčík Jan, Simon Patrik, Bodlák Martin, Hostinský Michal. Dole v podřepu - Jindra Pavel, Jedlinský
Jakub, Janeček Josef


